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(Mef) V torek opoldne smo v uredništvu Mandrača izžrebali 
prve tedenske nagrajence letošnje promocijsko trgovske 
akcije December v Izoli. Med tiste, ki so kupovali v izolskih 
trgovinah prvi teden je šlo 20 nagrad in prav toliko ljudem, 
Izolanom ali kupcem od drugod, smo na ta način prinesli 
vsaj malo sreče.
"Še nikoli nisem nič dobila, zato sem vesela tudi te nagrade" 
je ob lanskoletni obdaritvi z naročnino na Mandrač 
povedala ena od nagrajenk in takšnih je bilo velika večina. 
Nekaterim pa ni do majhne sreče ampak bi radi le tisto 
največjo oziroma vsaj večjo od tiste, ki si jo lahko 
privoščijo sami. Ob tem marsikdo spregleda, da za to srečo 
pravzaprav ni naredil nič posebnega, saj je nagradni kupon 
zgolj dodatek k tistemu, kar je za svoj denar kupil v trgovini. 
To, da bo s tem lističem morda kar tako, brez posebnega 
napora ali dodatnega stroška dobil zbirko knjig, fotoaparat, 
kolo, silvestrovanje, potovanje ali celo avtomobil, se 
nekaterim zdi kar samo po sebi umevno. Pa vsega tega ne bi 
bilo brez sodelujočih trgovcev, ki so se odrekli dela 

zaslužka zato, da bi vam bilo 
nakupovanje v Izoli 
prijetnejše, Občine Izola, ki 
bo segla v proračunsko vrečo 
zato, da nas bo z mamljivo 
nagrado odvrnila od nakupov
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v velikih centrih, saj jih lahko opravimo tudi doma in 
uredništva Mandrača, kjer želimo živeti in sodelovati s tem 
mestom in s temi ljudmi.
Nekateri nam svetujejo, naj se obnašamo podjetniško in 
času primemo. Zagotavljamo Vam, da bi nam novodobni 
ekonomisti odsvetovali takšno početje, ker se enostavno ne 
izplača. Ampak včasih je treba stvari početi zato, da se 
dogajajo z nekakšnim naivnim upanjem na boljše čase. To je 
sreča, ki jo čakamo v uredništvu Mandrača. Ne preveč 
domišljena ali donosna, niti od boga dana ali na silo 
pridobljena. Sreča je namreč samo ena, ampak ta zaleže za 
vse.____________________________________________
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DOGODEK LETA
Požar v izolski ladjedelnici je bil medijsko tako 
dobro zabeležen, da je pravzaprav je zelo 
nenavadno, da se tega dogodka ni spomnil prav 
nihče med tistimi, ki so v akciji Vala 202 glasovali 
za najpomembnejši dogodek leta 2001 v Sloveniji. 
Slovenski dnevniki in tedniki, televizija in radio so 
namreč skoraj teden dni hiteli s takorekoč 
dnevnimi poročili o gašenju požara v ladjedelnici, 
da seje zdelo, kot da gori pol Izole. Pa je v resnici 
šlo le za še en požar te vrste, ki so jih v tem 
podjetju letos že imeli, le da takrat ni pihala burja 
in je gašenje potekalo brez večjih zapletov. Pa je 
tudi takrat gorela izolacija in bi morali Izolani 
zapirati okna in pospravljati perilo a to ni bilo 
potrebno. Tokrat jo je vsem skupaj zagodla burja. 
Kaj ogenj, kaj saje in smrad. Burja je problem.

ÌÌ.december 2001



PETARDE, INVALIDI IN DENAR

NAPAKA ZA 40 LET
Spoštovani.
V zadnji številki Mandrača ste korektno objavili zapis o srečanju 
predsednikov SDS in N.Si v Izoli z njihovim članstvom in simpatizerji. 
Vendar pa so se Vam zapisali dve netočnosti, za kateri prosim, da jih 
popravite.
Zapisali ste, da je bilo med drugim rečeno," da je slovenska vlada že 
leta 1994 podpisala s Hrvaško sporazum, po katerem je zaselke na drugi 
strani Dragonje dejansko prepustila sosednji državi in zdaj le uresničuje 
kar je bilo dogovorjenega."
Pravilna izjava : Skupščina LRS ( ljudske republike Slovenije ) je že 
leta 1954. podpisala s Hrvaško sporazum, po katerem je zaselke na 
drugi strani Dragonje prepustila sosednji državi....
In druga netočnost: Spodaj podpisani Ivan Bizjak je (skupaj s 
predsedniki odborov SDS in N.Si) dejansko sedel za govorniško mizo 
toda ne v funkciji županskega kandidata SDS, kot ste to zapisali, ampak 
v funkciji predsednika Primorske regijske koordinacije SDS.
Za objavo popravka se Vam zahvaljujem.

Predsedik primorske regijske koordinacije
Ivan Bizjak

OBČANI Z IN BREZ PARKIRIŠČA
Bolj ko ureja občina prometni režim v mestu, bolj se občani delimo 
na dva dela: na tiste, ki ga imajo (parkirišče) in tiste, ki imajo 
parkirni prostor na javnem parkirišču (plačljivem ali brezplačnem). 
Načeloma podpiram odstranjevanje pločevine iz starega mesta, saj 
ta gotovo ni turistično niti estetsko zanimiva, vendar pa pogrešam 
malo več načrtovanja teh dejavnosti. Zapiranje posameznih delov 
mesta za avtomobile se namreč ne dogaja na osnovi nekakšnega 
projekta ampak bolj stihijsko, tam kjer pač občina nekaj dela pa 
sproti še postavi takoimenovane pancione in onemogoči parkiranje 
tam stanujočim. Ljubljanska in Koprska sta postali pešcona po 
pretlakovanju, enako se je zgodilo Verdijevi in Manziolijevemu 
trgu, podobno se je dogodilo vsem prečnim ulicam iz Sončnega 
nabrežja proti Ljubljanski.
Toda potem je bilo treba ta red vzdrževati. V Ljubljansko in 
Koprsko si ne upa nihče, na Verdijevo in na Manziolijev trg le 
nekateri, v prečnih ulicah (Ribiška, Istrska vrata, Ob stolpu) pa so si 
nekateri kar prilastili odvzete parkirne prostore in zdaj veselo 
zapirajo ulice, da ne moreš mimo niti z otroškim vozičkom, kaj šele 
z nosili prve pomoči.
Zdaj bomo ob Sončnem nabrežju dobili še en majhen pretlakovan 
parkec, kjer so donedavnega bili parkirani avtomobili in nedvomno 
bo mesto s tem pridobilo na lepoti. Toda že na drugi strani hiš je še 
lepši trgec, ki je zabasan z najrazličnejšimi vozili, od osebnih 
avtomobilov do kombijev in tovornjakov. Trg kar kliče po tem. da 
bi ga izpraznili in ponudili prostor ljudem, toda to se verjetno ne bo 
zgodilo, ker ne vem če namerava občina tam kaj urejati, plana 
urejanja trgov in ulic pa ni.
Moja pobuda je preprosta: Na občini naj ustanovijo komisijo v 
kateri ne bodo politiki ampak ljudje od stroke, ki bo pripravila 
predlog praznjenja in urejanja najlepših delov starega mesta.

M. M., Izola

Z veseljem vas vabimo na

BLAGOSLOVITEV BOLNIŠNIČNE KAPELE V IZOLI

v petek, 14. decembra 2001 - ob 10.00 uri

Blagoslovitev bo vodil koprski škof msgr. Metod Pirih; spregovoril 
bo tudi direktor bolnišnice dr. Tomaž Gantar.
Nova kapela je v 4. nadstropju Splošne bolnišnice v Izoli.

Bolnišnica Izola je verjetno ena izmed zadnjih bolnišnic v Sloveniji, 
ki ni imela stalnega bogoslužnega prostora - kapele. Seveda s tem ni 
rečeno, da tam ni bilo bogoslužja in duhovne oskrbe bolnikov. 
Vodstvo ustanove nam je že več let ljubeznivo odstopilo nadomestne 
prostore.
Načrtovanje stalnega bogoslužnega prostora (kapele) traja že slabo 
desetletje.
Vodstvo bolnišnice nam je v dogovoru z Ministrstvom za zdravstvo 
in Uradom za verske skupnosti odstopilo prostor v četrtem 
nadstropju bolnišnice. Po načrtih arhitekta dr. Jožeta Marinka iz 
Ljubljane in vitražih akademske slikarke Mire Ličanove je Župnija 
Izola poskrbela za ureditev kapele.
Kapela bo posvečena Mariji - "Materi božji od zdravja (Madonna 
della salute)". V kapeli je 14 sedežev, oltar in tabernakelj - priložnost 
pa bo tudi za spoved in pogovor.
Želimo si - kot je zapisal arhitekt - da bo "Jezusova prisotnost v tej 
hiši stisk in trpljenja lajšala bolnikom težave in jim dajala novega 
upanja."

Andrej Sedej 
župnik

MALI OGLASI
DVOSOBNO STANOVANJE ali starejšo hišo v Izoli ali okolici vzame v 
najem tričlanska družina. Tel.: 031 408 - 307

■ SKUTER HONDA X8-R, SOccm, prevoženih 1000 km PRODAM za 360.000.00 
SIT telefon 041 423 003 Mojca, ogled: Trgovska 4 Izola
- Jadrnico EVROPA komplet z jadri in vso ostalo opremo, izvrstno ohranjeno - 
PRODAM. Tel.: 642 16 00.
- Računalnik ATARI za delo v studiu - Prodam. Informacije: 64 00 011
ATELJE-BAKER unikat in vitraž unikat se je začasno preselil na novo 
lokacijo iz Ljubljanske 43 na Kristanov trg 1.Možen ogled raznih 
kombinacij izdelkov iz bakra in vitražev tudi za prihajajoče novo leto.
- PRODAM ROLERJE Races Seattle, št 39., črne barve, avtomatsko zapiranje, 
garancija, za 15.000 SIT. tel.: 041/ 599 - 419
- PRODAM DVOKRILNA PVC bela okna zastekljena po ugodni cen (110X127cm 
in 110X207cm). tel.: 641 7777



31. seja občinskega sveta

NAJEMNINE, ZAKUPNINE IN PRODAJA
Občinski proračun je vreča brez dna ko je treba vanj prispevati in ni vreča brez dna, ko je treba iz proračuna plačevati. Svetniki bodo tokrat sprejemali 
višjo uporabnino obale, občinsko rento in zakupnine za zemljišča. Primorje bo kupilo zemljišče za nov stolpič ob ulici Oktobrske revolucije.

V četrtek, 20. decembra se bo na 31. redni seji sestal izolski občinski svet in 
obravnaval nekaj rutinskih in vsaj eno strateško točko dnevnega reda. 
Glede na to, da gre za zadnjo redno sejo v tem letu ne gre pričakovati 
posebnih zapletov s sklepčnostjo, gotovo pa bo strategija razvoja izolskega 
turizma deležna večje pozornosti šele potem, ko jo bodo pod drobnogled 
vzeli vsi, ki se v Izoli s turizmom ukvarjajo. V uvod do resnih pogovorov pa 
bodo svetniki najverjetneje sprejeli nekaj tradicionalnih podražitev s 
katerimi občina sledi rasti življenskih stroškov oziroma inflaciji ali 
popravlja svoje napake. Občinska blagajna pa bo vesela tudi nekaterih 
novih prodaj občinske lastnine.

5 MILIJONOV ZA OBALO
Morska obala seveda ni zastonj, njena uporaba pa se vsako leto 
obračunava po vrednosti, ki jo določi občinski svet. LAni je bilo treba 
za 1 tekoči meter obale plačati 2.600,00 tolarjev, letos pa bo treba za 
uporabo enega metra obale plačati nekaj več kot 2.810 tolarjev. Občina 
bo na ta način pridobila za nekaj več kot 5 milijonov tolarjev prihodkov.

STAVBNO ZEMLJIŠČE
Novo vrednost bo z novim letom dobilo tudi stavbno zemljišče oziroma 
nadomestilo za uporabo le tega. Gre za takoimenovano mestno rento, ki 
polni proračun občine, v lanskem letu pa je to rento plačala večina 
obveznikov, tako da se je v občinski proračun nateklo planiranih 93 
milijonov tolarjev. V letu 2002 bo za kvadratni meter zemljišča, 
namesto dosedanjih 0,8696 tolarja treba odšteti 0,9289 tolarja.

VIŠJE ZAKUPNINE
Občinski svet je lani sprejel pravilnik o oddajanju zemljišč v zakup in 
ob tem določil, da se za 1 m2 zemljišča zaračuna 300 tolarjev 
zakupnine. Strokovna služba je v tem času ugotovila, da so te zakupnine 
izredno nizke in ne dosegajo niti stroškov postopka, zato predlaga 
občinskemu svetu povišanje vrednosti točke na 500 tolarjev za 
kvadratni meter zemljišča. S staro zakupnino je občina zslužila nekaj 
manj kot 320 tisoč tolarjev na leto.

PRODAJA OBČINSKE LASTNINE
Med ostalimi predlogi za odprodajo občinske lastnine bodo svetniki 
razpravljali tudi o prodaji zemljišč za gradnjo drugega "stavbenikovega 
stolpiča" ob ulici Oktobrske revolucije. Gre za zemljišče v skupni 
izmeri nekaj več kot 6.800 kvadratnih metrov, za katero bo novi
investitor (Primorje dd.) _________________________________
plačal občini Izola nekaj *;||| 
več kot 73 milijonov 
tolarjev po vrednosti 
10.726,00 Sit za kvadratni 
meter zemljišča.
Primorje bo po posebni 
pogodbi z občino moralo 
tudi zagotoviti nadomestna 
stanovanja za dve družini, 
ki zdaj živita v objektih na 
Kosovi 2 in Kosovi 4.

ODLOK O KOMUNALNEM PRISPEVKU
Množici odlokov, ki služijo za preživetje države ali občine se pridružuje 
tudi Odlok o komunalnem prispevku, ki je nastal zaradi uskladitve z 
Zakonom o stavbnih zemljiščih, vsebinsko pa je razdeljen na osem 
delov. V prvem deluje definiran sam pojem komunalnega prispevk, ki 
pomeni plačilo stroškov opremljanja stavbnih zemljišč, ki pripadajo 
občini. Seveda gre za opremljanje z vso potrebno javno infrastrukturo, 
od vode do elektrike, telefonije, kanalizacije itd.. Ti priključki so 
dodatno definirani v drugem delu odloka, tretji del pa določa, kdo so 
zavezanci za plačilo tega prispevka. NA kratko: to je investitor, ki 
zgradi nov objekt, prizida, nadzida, rekonstruira, spremeni namembnost 
obstoječega objekta ali izgradi nadomestni objekt, seveda če je za to 
potrebno povečati ali rekonstruirati priključk na javno infrastrukturo. 
Četrti del odloka se nanaša na izračun komunalnega prispevka, v tem 
delu pa je tudi zapisano, da je investitor dolžan plačati komunalni 
prispevek pred izdajo gradbenega dovoljenja.Peti del odloka definira 
znižanja ali oprostitve plačila komunalnega prispevka, kjer so našteti 
predvsem objekti ki jih gradi občina (garaže, socialna in neprofitna 
stanovanja itd.) Zadnji deli odloka govorijo o kaznih in o tem, da so za 
nadzor zadolženi občinski redarji in inšpektorji.

IZ ZIN V PARTNERSTVO
Združene igre narodov so v teh letih doživele razvoj, ki bi ga težko 
označili kot razbohotenje. Prej bi lahko rekli, da je šlo za nekakšno 
racionalizacijo z vsebinskimi dopolnitvami in namesto množičnih 
srečanj manjših evropskih krajev zdaj v projektu sodelujejo razmeroma 
velika okrožja, katerih predstavniki se srečujejo in ugotavljajo, da bi 
bilo primemo to povezanost utrditi s podpisom listine o partnerstvu. 
Tako naj bi občina Izola podpisala partnerstvo z občinami: Treptow - 
Koepenick v Nemčiji, Olomuc v Češki, Muerzzuschlag v Avstriji, 
Subotica v Jugoslaviji in okrajem Veszprem na Madžarskem. 
Posebnih stroškov za občinski proračun takšno sodelovanje, ki je 
stopnjo nižje od pobratenja, ne bi bilo, predlagatelji pa verjamejo, daje 
to ena od oblik popotnice v skupno Evropo in ena od možnosti za lažjo 
realizacijo projekta Mladinskega centra v Arrigoniju.

ZAZIDALNI NAČRTI
Svetniki bodo obravnavali tudi odloka o dveh zazidalnih načrtih. Prvi 
določa urejanje območja med podjetjem Oprema, hudournikom, GIP 
Stavbenik, obalno cesto in kmetijskimi površinami, ter se uradno 
imenuje ZN IKOR, drugi pa ureja območje med Kajuhovo ulico in 
hudournikom Morer



Ob desetletnici Hotela Delfin
v

MAJA ZE BAZENI PRED RANIERIJEM
Izolski hotel Delfin, ki bo aprila naslednje leto praznoval 
20-letnico obstoja, v teh dneh začenja s še eno investicijo. Na 
zemljišču pod Vilo Ranieri so že začeli z gradnjo velikega 
odkritega bazena z morsko vodo.
Gre za podkleten bazen dimenzij 28,45 x 47,75 m, kar seveda ni 
najbolj primemo za športna tekmovanja bo pa zelo koristna dopolnitev 
turistične ponudbe hotela in celega mesta. Bazen z morsko vodo bo 
opremljen z obbazensko ploščadjo, prostorom za prvo pomoč, 
sanitarijami za invalide, prostorom za plavalnega mojstra ter dostopno 
ploščadjo z dvigalom.

1*

Vodna površina bo znašala 518 kvadratnih metrov in bo podkvaste 
oblike, v nadstropju pod bazenom pa bo garaža z dodatnimi 26 
parkirnimi mesti, sanitarijami, garderobami ter gostinskim lokalom.
Po besedah direktorja Branka Simonoviča bodo pod bazenom

poskrbeli za kvalitetno ponudbo za njihove 
goste in druge obiskovalce plaže, ki so se v 
zadnjih sezonah zelo navadili na ponudbo 
sardelic z žara. Poleg tega lokala bodo 
dodali še lokal z drugo ribjo ponudbo po 
dostopnih cenah, načrtujejo pa tudi 
postavitev sladolednega vrta.
Gradnjo bazena izvaja družba Adriaing 
d.o.o. iz Kopra, za celotno investicijo pa 
bodo v Hotelu odšteli okrog 300 milijonov 
tolarjev.
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STRATEGIJA IZOLSKEGA TURIZMA
Če bodo občinski svetniki dovolj delavni bodo prišli tudi do 1 l.-te točke 
dnevnega reda, ki je namenjena predstavitvi modela sistema 
strateškega načrtovanja in planiranja sonaravnega in trajnostnega 
razvoja in modelu organiziranosti turizma v občini Izola Že naslov 
študije da slutiti, da imamo opravka s strokovno resnim projektom, ki ga 
je vodil mag. Mitja Pogornik, izvedel pa ga je projektni team v 
katerem so bili člani GIZ za turizem, lokalne turistične organizacije 
Turistično društvo in strokovni delavci občine Izola ob neposrednem 
sodelovanju županje. Za nekaj glavnih pojasnil smo zaprosili avtorja 
projekta Mitjo Podgornika in člana projektne skupine, predsednika TD 
Izola in direktorja GIZ, Alojza Pečana.

- V čem se ta študija razlikuje od vseh 
tistih študij o turizmu, ki smo jih 
dobili na vpogled v zadnjih letih?
- Podgornik: Morda se še najbolj 
razlikuje po tem, da nastaja s 
sodelovanjem nosilcev turizma v Izoli 
ne pa da jo izvaja neka najeta skupina 
strokovnjakov, ki tega kraja morda 
sploh ne poznajo. Brez sodelovanja

Po besedah Branka Simonoviča naj bi gradnjo končali že do pomladi, 
najkasneje pa do konca aprila, ko bodo proslavili 10 - letnico odprtja 
hotela. Odprli so ga namreč prav 27. aprila 1992 in to naj bi bil 
naslednje leto tudi dan za odprtje prvih večjih bazenov na prostem v 
izolski občini. Sicer pa je to že peti poseg v podobo hotela od leta 1997. 
Od takrat so namreč že obnovili vse prostore hotela in dozidali 2561 
kvadratnih metrov koristnih površin, kljub skoraj vsakoletnim 
januarskim investicijam pa je hotel vseskozi zaseden takorekoč do 
zadnjega kotička.

operativcev stategija sploh ne more nastajati, saj gre vendarle za ljudi, 
ki vedo kako kraj in ljudje v njem razmišljajo in čutijo. Sicer pa moram 
povedati, da strateški plan ni planiranje kot smo ga poznali pred leti. 
Tisto je bilo del planskega gospodarstva in vsi so se želeli uvrstiti v ta 
plan, če so hoteli nekakšen razvoj. V dinamičnem gospodarstvu pa 
seveda ne gre tako, saj se prihodnosti ne da napovedovati ampak seji 
moramo prilagajati.
- Kako študija ocenjuje sedanjo organiziranost turizma v Izoli in 
kako si jo predstavlja?
- Pečan: Turizem v Izoli je v zadnjem času dosegel takšne rezultate, da 
jih bomo težko dosegali še naprej brez prave organiziranosti in tudi o 
tem smo govorili v delovni skupini, ki je pripravljala to gradivo. Treba 
je povedati, da ne delamo nobene revolucije in ne iščemo nobene nove 
organiziranosti pač pa poskušamo skozi to strategijo priti do tega, da 
tisto kar je dobro ohranimo, kar je slabega pozabimo ali obidemo in 
tako pridemo do cilja, ki si ga želimo.
- Ali je možno delati strategijo turizma v Izoli, če občina Izola še 
nima svoje strategije.
- Podgornik: Gre za vprašanje mejnih pogojev. Delamo pod 
predpostavko in v okoliščinah ko te strategije pač še nimamo. Tako se 
pač odločamo ob upoštevanju pomanjkanja teh informacij. Značilnost 
za Izolo namreč je, da je imela pri dosedanjem razvoju veliko sreče, 
odslej pa bo treba imeti več znanja za pravilno odločanje in marsikdo se 
bo moral naučiti reči "ne". Če upoštevamo trende iz 70-tih in 80-tih let 
in vzamemo v roke gradiva, ki so predvidevala mnoge stvari v 
turističnem razvoju Izole, bi se zdaj verjetno zgrozili nad tem, kakšno bi 
bilo naše mesto. Ta strategija naj bi bila varovalka, ki bi varovala Izolo 
pred njenimi lastnimi zablodami.
- Torej bo v gradivu več omejitev kot usmeritev?
- Podgornik: Zaenkrat je v ta projekt vključenih nekaj nosilcev s 
področja turizma in javnega sektorja in morda se prav tukaj kaže, da 
potrebujemo mesto dogovarjanja, kjer bodo najpomembnejši 
argumenti, ne pa hierarhijo, kjer bo odločala zgolj politika ali 
takoimenovana stroka.

(Drugi del pogovor bo objavljen čez teden dni)



December v Izoli

SILVESTROVANJE SO PRODALI V JAGODJU
Vsakoletna akcija December v Izoli se je začela natanko 1. 
decembra in če bi sodili po tej resnosti bo letošnji izolski december 
še posebej bogat. Toda že prvi teden je pokazal, da prazničnega 
vzdušja v mestu še ni. Novoletna osvetlitev mesta je bolj skromna 
kot prejšnja leta, še posebej opazna je trda tema sredi starega dela 
mesta, vključujoč Veliki trg in Verdijevo ulico pa tudi Ljubljanska 
in Koprska ulica sta osvetljeni le delno.
Prireditve se dogajajo, vendar jih, z izjemo obiska Miklavža v mestu 
nismo videli, naslednja pa je na vrsti šele v sredo 19. decembra, ko bodo 
po mestu krenile mažoretke. Vmes pa bo minilo natanko 12 dni 
praznega odra in luči, ki svetijo same sebi.
Žal je Izola tokrat ostala brez vsakodnevnega dogajanja in zabave, pa 
čeprav s skromno ponudbo, vendar takšno, ki bi ljudi privabila na 
prosto, še posebej ob tako lepem, čeprav hladnem vremenu, kot ga 
imamo letos.
Zamisel o tem, da bi na parkirišču med Simonovim zalivom in hotelom 
Delfin postavili šotor v katerem bi se decembra dogajale zabavne 
prireditve ni padla na tla zaradi visokih cen šotora, ki pa gotovo ne bi 
bile previsoke za občinski proračun oziroma turistično takso, saj si ga 
bodo za polnih 14 dni izposodili v Postojni, kjer imajo gotovo manj 
turističnega denarja. Poleg 600 tisočakov za najem ogrevanega šotora 
bodo še enkrat toliko namenili prireditvam, drugo pa bodo iztržili z 
vstopnino in gostinsko ponudbo.
Tako se je pokazalo, da denar 
pravzaprav ni problem. Problem 
je to, kdo bo prevzel organizacijo 
takšne prireditve. Teh junakov pa 
je v Izoli letos žal zmanjkalo.

Takšen jebil fotografski pogled 
na Veliki trg v sredo 12. 
decembra ob 19. uri.

IDEJE ZA DARILA:
masažne banjice, elektronski merilniki krvnega tlaka, 

kozmetika iz povsem naravnih sestavin, grelne blazine, 
vlažilniki prostora, svetilke iz kristalov kamene soli, 

inhalatorji, vodni filtri, energijska krema in 
energijsko perilo, protistresni "kozarec 2000", 
anatomski vzglavniki in še mnogo drugega...

Akcijo nadaljujemo: ponovno bomo žrebali vikend paket in 
druge nagrade. Sodelujemo tudi v akciji DECEMBER V IZOLI - 

en sam vaš nakup lahko sodeluje kar v treh žrebanjih.

URNIK: 8-12 in 15-18, sobota 8-12

UGOTOVITE, kaj vse lahko storite za svoje zdravje. Obiščite nas.

Izdelki za zdravo življenje

REZULTATI 1. ŽREBANJA
V torek, 11 .decembra ob 13 .uri smo v uredništvu Mandrača opravili 
prvo od štirih tedenskih žrebanj (ostala žrebanja bodo potekala 18. 
in 27.decembra ter S.januarja). Tokrat smo žrebali med tistimi deli 
kuponov, ki ste jih prvi teden akcije odložili v posebne nabiralnike 
v sodelujočih trgovinah. Zdaj pa k nagradam.
1. nagrada: Silvestrovanje za 2 osebi v hotelu Delfin 
kupon št. 09547
2. - ó.nagrada: fotoaparat
kuponi št. 04031,13268,12455,11811,17043 
7. nagrada: športna torba 
kupon št. 23004
S.nagrada: paket izdelkov Droga d.d. 
kupon št. 14882
9. nagrada: nahrbtnik 
kupon št. 34012
10. nagrada: walkman 
kupon št. 18519
11. -12.nagrada: komplet CD plošč 
kupona št. 09625, 04849 
13.-15.nagrada: letna naročnina na Mandrač 
kuponi št. 03817,11585, 03906 
16.-20.nagrada: komplet knjig
kuponi št. 23803,11106, 08933, 11848, 05675
Podrobnosti o žrebanju in navodila o prevzemu nagrad preberite na
12 in 13 strani

Prvih 20 nagrad so izžrebali: Bogdan Gerk od Primorskih 
fantov alias Tiljo Frtacin, Sebastjan Brglez iz Adria computers 
in Aljoša Rojc kot predstavnik Mesarstva Renzo in Janko.

ČUVAJTE KUPONE
Gotovo ste se že seznanili z nekoliko spremenjenimi 
oziroma dopolnjenimi pravili žrebanja v akciji 
December v Izoli. Poleg zaključnega žrebanja smo 
pripravili še štiri tedenska žrebanja in prav zato je 
vsak kupon akcije razdeljen na dva dela. Tedensko ) 
žrebamo med lističi, ki ste jih odvrgli v pripravljene 
skrinjice v trgovini, drugi del kupona pa spravite vse 
do zaključnega žrebanja, saj boste z vsakim 
nagradnim kuponom lahko zadeli kar dvakrat. Zato 
še enkrat opozarjamo: Tisti del kupona, ki ga niste 
odvrgli v skrinjico shranite vse do januarja, ko bomo^ 
žrebali največje nagrade._______________________



Kabelski televizijski sistemi

INTERNET BO TUDI V LIVADAH
Pogovor z direktorjem kabelskega sistema Elta, Acom Kabanico, ki 
smo ga objavili v prejšnji številki Mandrača je povzročil ostro 
reakcijo pri drugem izolskem kabelskem operaterju, ki pokriva 
predvsem območje naselja Livade. Takšno reakcijo smo tudi 
pričakovali, zato smo že napovedali pogovore z drugimi vpletenimi, 
od upravne enote do občinske uprave. Na področju kabelskih 
sistemov je namreč toliko neznank in odprtih vprašanj ter celo 
sodnih sporov, da bi bilo neresno vse odpraviti z enim samim 
člankov in enim samim pogledom na celotno problematiko.
V uredništvo smo povabili Marjana Bauerja, predsednika društva 
Livade in direktorja podjetja KATV Livade, ki zdaj upravlja kabelski 
sistem v tem delu Izole in izvedeli smo marsikaj zanimivega. Prvi del 
pogovora objavljamo v tem Mandraču, nadaljevanje pa čez teden dni.
- Začniva s formalnimi dovoljenje za opravljanje te dejavnosti.
- Društvo smo ustanvili, ima dovoljenje za opravljanje te dejavnosti za 
nedoločen čas s strani Ministrstva za telekomunikacije. Ker pa nas 
marsikdo zaradi te organiziranosti ni jemal resno smo ustanovili 
podjetje, ki zdaj opravlja to dejavnost. Društvo je stoodstotni lastnik 
podjetja, nihče od nas v podjetju nima ničesar in dokler bo društvo 
obstajalo bo to tako. Mi smo dejavnost kabelske televizije prenesli na 
podjetje KATV Livade d.o.o. in tudi to podjetje je dobilo dovoljenje za 
to isto dejavnost za nedoločen čas s strani Ministrstva za promet in 
zveze. To govorim zato, ker drugo Izolsko podjetje nima vseh svojih 
papirjev urejenih tako kot mi.
- Vrniva se k vsebini. Najprej o Internetu.
- Kabelski televizijski operaterji na Obali smo se že pred časom združili 
in podpisali ustrezno pogodbo s Telmontom o televizijskem signalu, ki 
ga zdaj tudi sprejemamo na tzak način, žal pa se je pred letom dni 
Telmont prodal Telemahu, ki želi postati res velik kabelski operater in je 
pokupil že več kot 200.000 kabelskih priključkov v Sloveniji. Mi smo 
že pred leti dobili od Telekomav najem sistem z dvemi vlakni in to 
imamo zapisano tudi v pogodbi. Ko pa je prišel Telemah je preprosto 
povedal, daje naredil generalno pogodbo s Telekomom in je podatek o 
tem, da imamo dve vlakni iz naše pogodbe enostavno izvzel. Danes je 
trdil, da drugega vlakna ni in tukaj je nastal problem, ki ga skušamo zdaj 
razrešiti.

ati
SOČA
sončno nabrežje 2 
IZOLA

srečno v letu 2002
odprto tudi v nedeljo 
23.12. in 30.12.2001

9. - 123.°in 153.0-19.
pri nakupu nad 5000.-SIT

DARILNI BON y

Medtem se je spremenila tudi poslovna politika Telekoma, ki zdaj vse 
odloča v Ljubljani in tako je naša pogodba s koprskim Telekomom 
izgubila na vrednosti. Hkrati pa zakon o telekomunikacijah tudi govori, 
da operaterji z veliko tržno močjo, med katere gotovo sodi Telekom, 
mora dati v najem drugim operaterjem proste kapacitete po sprejemljivih 
cenah. Tako so zdaj oni vpeljali kabelski internet v Kopru, mi pa se še 
naprej opiramo na našo pogodbo v kateri piše, da imamo dve vlakni in to 
skušamo nekako uveljaviti. Pred desetimi dnevi sem bil pri direktorju 
Telemaha in prišli smo do tega, da nam mora najprej Telekom dati 
optično povezavo. Verjamem, da se bomo s Telekomom in Telemahom 
dogovorili in da bomo v začetku novega leta lahko tudi mi ponudili to 
uslugo. Mi o posebnem provajderju ne razmišljamo ampak se bomo 
držali tega, ki ga je izbral Telemah. Treba je vedeti, da tukaj ne gre za 
nekakšno posebej vabljivo uslugo, saj imajo v Kopru zdaj komaj 30 
priključkov. Modem namreč stane 40 tisočakov, mesečni priklop je 7.300 
za fizično osebo in to je že konkreten strošek. Vsekakor pa želimo to 
ponuditi kot opcijo v našem sistemu.
- Torej v tem primeru ne nastopate skupaj z Elto?
- Ker se z Elto že od začetka ne moremo dogovoriti so naši člani 
upravnega odbora tako skeptični, da enostavno ne moremo nastopati
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podpisali dogovora z ostalimi operaterji na obali. Nas zanima, da dobimo 
dober signal in nič drugega. Treba je vedeti, da zakon o 
telekomunikacijah zelo ščiti naročnika. Če kdo od operateijv preneha z 
dejavnostjo mora sistem prevzeti drugi, ki ima to možnost Torej tudi v 
primeru, če bi se karkoli zakuhalo naročniki nebi ostali brez te usluge. 
Seveda pa po obljubi iz Telemaha verjamem, da bodo pripeljali internet v 
Izolo in da bo ta, vsaj v Livadah, deloval. Kaj se dogovarjajo s 
Softnetom, ki naj bi imel nekakšno postajo na bolnici in bi bil druga 
varianta pa ne vem ničesar.
- Zdaj imamo torej dve obljubi za Izolane. Eltino za severni del in 
vašo za območje Livad.
- Glede na pogovore, ki sem jih imel doslej imam zagotovilo, da bodo do 
naše mreže prišli z internetom, od tam naprej pa imamo mi vse 
zagotovljeno.
- Vprašanja lastnine vašega sistema so še vedno odprta.
- Naš kabelski sistem se gradi od leta 1980, vse povezave so v zemlji in 
do leta 1990 je to nekako še funkcioniralo na bolj vojaški način. Ko smo 
s stanovanjskim zakonom postali lastniki stanovanj pa smo prišli do 7. 
člena pogodbe ki pravi, da stanovalec odkupi stanovanje in vse njegove 
priklope, ki k stanovanju spadajo. Tako smo dejansko odkupili skupne 
antenske sisteme, kurilne naprave in vse ostalo. Deseti člen pa govori, da 
so tudi dislocirani obrati del tega sistema, če služijo istemu namenu. Če 
je torej na enem od blokov postaja in med bloki povezava, potem smo 
dejansko tudi solastniki te postaje. Podoben primer je kurilnica na 
Markovcu, ki so jo hoteli odtujiti stanovalcem, vendar so ti v sodnem 
postopku dokazali, da so lastniki kurilnice in tako so jo zdaj le dali v 
upravljanje nekemu podjetju. Skratka, cel sistem v Livadah je začel 
propadati in na KS je prišlo do iniciative, da se te stvari uredijo. Tako je 
nastal najprej odbor za kabelsko TV, potem društvo in zdaj podjetje. Že 
na začetku pa smo podpisali pogodbo z Zvonetom Markovičem, ki ima 
podjetje za to dejavnost in je gotovo strokovnjak za to področje, tako da 
očitki Elte glede tega niso na mestu. Društvo Livade ima več kot 200 
članov, medtem pa smo od vseh strank (1.100 priključkov) dobili 
soglasje strank, da lahko upravljamo z njihovim deležem sistema 
kabelske TV. Torej si mi ničesar ne lastimo ampak le upravljamo s 
sistemom na osnovi izjave vseh strank.

(v nadaljevanju: Prešernova i več meja med sistemoma)
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gledališče
Kulturni center Izola / Bazoviška 4 / Tel.: 641 55 71

15.12. ob 17.30 - Kutyirni dom

TRIJE oslički in
KOZICA ROŽICA

ni vstopnine

16.12. ob 18.00- Kulturni dom

LA VILLA DE SCORCOLA
gled. predstava / Comunità P.B. degli Ughi /

17.12. ob 20.00 - Kulturni dom

HALIAETUN
Božično-novoletni koncert

1(^12. ob 17.00 - Ljubljanska ulica

MAZORETNA SKUPINA
iz Sežane

19.12. ob 17.00 - Ljubljanska ulica

PIHALNI ORKESTER IZOLA
koncert

19.12. ob 20.00 - Kulturni dom
Baladoor in KC

čas ie za dober gospel...

THE ATLANTA CHRISTIAN 
CHORALE

Šest izvrstnih gospel pevcev predstavlja eno najboljših ameriških zasedb, ki ob 
klavirski spremljavi prepeva znane skladbe iz zakladnice črnske duhovne 

glasbe.lnterpretacijska vznesenost, ki jo ta zvrst prinaša in izredno visoka glasbena 
raven izvajalcev obetata enkratno glasbeno doživetje v predbožičnem času. 

Vstopnina : 2.000 SIT.

20.12. ob 17.00 - Kulturni dom

CANZONI SOTTO L ALBERO
/ Comunità P.B.degli Ughi /, ni vstopnine

20.12. ob 20.30 - Avditorij Portorož

^^BUH USTVARE ..IN POKVARE
IZOLE PA NI BILO ZRAVEN
Lions klub Koper Capodistria je tudi letos namenil občutna dobrodelna 
sredstva pomoči potrebnim v okolju Slovenske Istre. Denar namenja za 
nakup opreme in kot materialno pomoč.
Prejemniki pomoči so: Ortopedska bolnišnica Valdoltra,
Medobčinsko društvo slepih in slabovidnih Koper, Obalni sonček iz 
zveze društev za cerebralno paralizo Slovenije, Sklad Silva • 
društvo za kakovostno življenje ljudi s posebnimi potrebami iz 
Fjeroge, Medgeneracijsko društvo Svetilnik iz Kopra, Svit - društvo 
za pomoč odvisnikom in njihovim družinam iz Kopra, Center za 
socialno delo Piran in Center za socialno delo iz Kopra.
Zanimivo je, da Izolani nismo deležni prav nobene pomoči, kot da nam 
gre tako dobro, da je ne bi potrebovali. Pa je resnica čisto drugje. V Izoli 
namreč ne premoremo nobene nevladne organizacije, ki bi skrbela za 
pomoči potrebne, od vladnih pa nobena ni dovolj aktivna, da bi 
opozorila nase. Če upoštevamo, da je predsednik Lions kluba Koper - 
Capodistria pravzaprav zaprisežen Izolan Vladimir Tul je na dlani, da 
smo to področje življenja zares zanemarili.
Srečanje s predstavniki omenjenih organizacij iz občin Koper in Piran, 
na katerem bodo podrobneje predstavili svoje delovanje, bo v četrtek, 
13. decembra ob 12. uri v restavraciji Marina v Portorožu.

galerije
galerija ALGA
razstava mozaikov
Društvo unikatne 
keramike UKER
ki ga vodi ZVONKO BIZJAK

galerijalNSLLA
Majk Mulaček 
FETIŠI
Razstava bo v Insuli na ogled do 14. decembra meseca.

kino ODEON
ČETRTEK, 13.12., PETEK, 14.12, SOBOTA, 15.12. 
in NEDELJA, 16.12.2001

AMERIŠKA LJUBLJENCA
ob 18.30 in 20.30 romantična komedija
Režija: Joe Roth / Vloge: Julia Roberts, Billy Crystal,
Catherine Zeta-Jones, John Cusack

PONEDELJEK, 17.12. in TOREK, 18.12.2001

CORELLIJEVÀ MANDOLINA
ob 20.30 vojna melodrama
Režija: John Madden / Vloge: Penelope Cruz, Nicolas 
Gage, Christian Bale, John Hurt

SREDAj 19.12.2001

CORELLIJEVA MANDOLINA
vojna melodrama, ob 18.30

Art KINO - Odeon
sreda 19.12. ob 20.30 uri

REŠEVANJE VDOVE GRACE»«»«.
predpremiera tragikomedije:
Režiser: NigcICole
Glavne vloge: Brenda Blethvn, Craig Ferguson, Martin Clunes,
Nagrada občinstva, Sundance 2000
Nominacija za zlati globus 2001! Nominacije za najboljši film, scenarij, 
režijo in žensko vlogo pri British Iiulcpendent Film Awards! Liff-e 
Ljubljana 2001!
Idilično življenje Grace Trevethan se nepričakovano obme na glavo. Soočena s 
prezgodnjo smrtjo svojega moža, njegovih velikanskih dolgov, bivšo ljubico in 
nevarnostjo, da ostane brez prelepe podeželske hiše. Izkoristila bi svoje spretne 
vrtnarske roke, kajti obupni časi zahtevajo ukrepe in na spodbudo vrtnarja, Grace svoje 
nagrajene orhideje zamenja z marihuano. Skupaj spremenita razkošni rastlinjak v nekaj, 
za kar upata, da jima bo prineslo denar in rešitev. Naj je še tako dobičkonosna, 
marihuana ni sredstvo, ki ga banke priznavajo. Grace zapusti varno comvallsko vas, da 
bi svoj pridelek prodala v grozljivem londonskem podzemlju. Kmalu se pokažejo 
težave novo odkritega podjetništva, saj jo preganjajo kriminalci, izterjevalci dolgov in 
policija. Ali se bo Grace, zgledna članica skupnosti, tako zlahka predala zločinskemu 
življenju?
Vsi, ki smo pred leti občudovali "Skrivnosti in laži” Mike Leigha, smo si zapomnili 
odlično Brendo Blethyn, ki je s svojim izjemnim občutkom za tragikomičnost situacije 
tokrat navdihnila tudi vdovo Grace. Film mladega režiserja Nigela Cola niha med 
komedijo in dramo in sledi tradiciji najboljših angleških filmov zadnjih let.



ODBOJKA 2. DOL.-moški
PRIČAKOVAN PORAZ
Izola: Mislinja 1:3 (23, -18, -23, -20J
Izolani so razpoloženi pričakali 
drugouvrščeno moštvo iz Mislinje 
in po prvem nizu se je zdelo, da bi 
lahko pripravili lepo presenečenje 
in premagali favorizirane goste. 
Toda potem so se gostje zbrali in z 
zanesljivo igro osvojili tri naslednje 
nize v katerih smo se lahko 
prepričali, da domačim manjkajo 
predvsem drugoligaške izkušnje, saj 
so se dobro upirali izkušenim 
gostom.
To soboto bodo Izolani gostovali, 
tokrat pri Termu iz Lubnika, ki prav 
tako sodi med boljše ekipe 
drugoligaškega prvenstva in 
morebiten uspeh bi bil celo majhno 
presenečenje. Prvouvrščena ekipa 
iz Šempetra ima na lestvici 24 točk, 
drugouvrščeni pa po 17. Izolani so z 
12-timi točkami zanesljivo v sredini 
lestvice.

3.DOL-ženske
Interval A Izola : Italijanska 
skupnost 3:0 (20,20,201
Izolanke so prepričljivo premagale 
ekipo italijanske skupnosti in se 
tako obdržale na drugem mestu 
prvenstvene lestvice in njihove ^ 
ambicije so iz kroga v krog večje. 
Napredovanje ni več nedosegljiv 
cilj in v soboto ga bodo lahko 
potrdile na gostovanju v Školji 
Loki.

KAPUČINO

BALINANJE
V nedeljo so na koprskem ob zaključku 
balinarske sezone pripravili zanimiv 
balinarski turnir na katerem sta 
sodelovali tudi obe izolski ekipi 
(Arrigoni in Jagodje - Dobrava). V 
konkurenci članov je v malem finalu 
Mlinar premagal Jagodje-Dobravo z 
rezultatom 8:7, pri ženskah pa je 4. julij 
v finalu premagal Arrigoni z 12:5.

ŽBOGAR V FRANCIH
Vasilij Žbogar, eden od kandidatov za 
naslov športnika Primorske za leto 2001 
je te dni že na treningu v Franciji. V 
bližini Marseillesa se skupaj s še 
desetimi jadralci in v spremstvu treh 
trenerjev pripravlja na naslednje velike 
regate v razredu Laser. Prva med njimi 
bo na programu že ob novem letu na 
Hvaru. Tokratna novoletna regata na 
Hvaru je namreč uvrščena med 
tekmovanja za evropski pokal.

ROKOMET
PRVA ZMAGA IZ0LAN0V 
Izola - Termo 26:24 (13:13)
Športna dvorana, gledalcev 150, sodnika: 
Hočevar (Videm Dobrepolje) in Tomič (Celje). 
IZOla: Vončina, Božič, Grujčič, Cetin, Sovdat 6 
(4), M. Muha 4, Vukovič 8, Žeger 5 (1), 
Bubnič, Hodžič, Čebular 2, Kleva, Slama 1, 
Gregorič.
TermO: Mlakar, Dolinar 1, Frelih, Krt, Markota 9 
(2), G. Keše, Alič, Jeras 6, Cankar, Levšin, 
Ražnatovič 3, Galof 1, M. Keše 4, Smiljanič. 
Ocene Izolanov:
IZOla: Vončina 4.5, Božič 3.0, Grujčič /, Cetin 
3.0, Sovdat 4.0, M. Muha 4.0, Vukovič 4.0, 
Žeger 3.5, Bubnič 3.5, Hodžič /, Čebular 3.5, 
Kleva /, Slama 3.0, Gregorič /.

Izolani so se v zadnjem jesenskem 
nastopu v domači dvorani na koncu le 
veselili prvega para točk. Popolnoma 
zasluženo in mogoče je ta zmaga prišla 
nekoliko prepozno. Kljub temu so 
točkovno še vedno v igri tudi za obstanek. 
Toliko več je vreden ta uspeh, saj za 
izolsko moštvo nastopajo samo v 
izolskem klubu in izolski rokometni šoli 
vzgojeni igralci.
Kot ničkolikokrat so tudi v soboto Izolani 
na začetku povedli (3:1) in prvih 10 minut 
držali priključek. Vodili so do 4:3, nato pa 
so pobudo prevzeli gostje in povedli s 
tremi goli (12' 4:7). Skozi vseh prvih 
trideset minut so držali prednost, le v 
zaključku so domači le uspeli izenačiti in 
imeli priložnost za vodstvo, vendar je 
Žeger zgrešil protinapad. V drugem delu 
podobna slika. Gostje so držali prednsot 
treh zadetkov ves čas. Izolani so se v 
naletih uspeli približati na minus ena, 
vendar so Gorenjci vedno znova 
kaznovali napake domačih in držali 
prednost. Štiri zadetke so imeli samo v 44’ 
pri izidu 21:17. Tako so se z zadetkom 
Slame v 50' domači ponovno približali na 
-(21:20). Jeras in Miha Keše pa sta 
ponovno kaznovala napaki Izolanov v 
napadu in povišala na 23:20.
Ponovno je kazalo, da se bo ponovila 
slika z večine dosedanjih srečanj, ko so v 
zadnjih minutah Izolani popustili in 
dovolili gostom do visokih zmag. Tokrat 
pa ni bilo tako. V napadu so z 
disciplinirano igro prihajali do zadetkov, 
medetem ko so v obrambi garali do 
zadnje sekunde. Izredno razpoloženje bil 
tudi Blaž Vončina, ki je branil odlično in 
nagnal strah v kosti gostujočim 

napadalcem. Stroj, ki je dotedaj mlel, se je zaustavil. 
Napake gostov v napadu so domači kaznovali in v 57’ 
povedli preko Žegerja, v 58' z zadetkom Čebularja 
povišali na 25:23. Miha Keše je uspel znižati, vendar 
je Matjaž Muha prelisičil striktno pokrivanje, ki mu ga 
je ukazal Puljevič po vsem igrišču in postavil končni 
izzid 26:24. Za konec pa je vse upe gostov pokopal še 
Blaž Vončina z ohranjeno sedemmetrovko in sledilo je 
slavje domačih skupaj s svojimi navijači, pa ne Ribari 
Miha KeŠft" Čestitati moram domačim za prve točke, 
mi smo igrali slabo in potrebno bo nadoknaditi točke 
nekje drugje. Igrali smo slabo. "
Goran Čebular: "Tokrat smo odigrali odlično in 
zasluženo zmagali. Škoda, da nismo odigrali sezne 
kompletni, kajti mislim, da bi potem imeli lahko več 
točk. Borbenost do konca se nam je tokrat izplačala." 
Fredi Radojkovič Kot velikokrat dosedaj so nam tudi 
tokrat gostje ušli že v prvem delu. Med polčasom, ko 
smo jih prvič dohiteli sem fantom rekel, da lahko 
igramo in da morajo vzdržati do konca. V drugem delu 
smo jih ponovno dohiteli, vendar tokrat tudi uspeli 
prehiteti. Čestitati moram vsem igralcem za 
borbenost in vztrajanje do konca. Naša situacija ni 
priumnerljiva z nikomer. Mi vsi imamo svoje 
obveznosti, šolo, službo ...; tako da treniramo 
redkokdaj kompletni in to se je tudi poznalo dosedaj, 
ko smo v končnicah padli. Vztrajali pa bomo naprej."

POGLED 
S STRANI

piše ŽARKO 
za Kapučino Šporrt

Izolani so s prvo prvenstveno zmago spet v 
igri za obstanek med velikimi. Prijetno je bilo 
po sobotni tekmi, vsi so žareli. Sama igra ni 
odstopala od normale, so pa igralci znali 
ohraniti mirno kri in vztrajati do konca.

Kvaliteta katera ni bila prisotna na predhodnih 
tekmah je tokrat nagradila ekipo. Delček v 
mozaiku zmage gre tudi publiki, katera se je 
res izkazala z navijanjem, ko je bilo 
najpotrebnejše (zadnjih pet minut). Prve točke, 
ob tem pa kopica vprašanj. Razmere v klubu se 
niso še toliko popravile, da bi vplivale na 
igralce. Izolanom je kar nekaj "malih stvari" 
šlo na roko. Gorenjci so s svojim pristopom 
nekoliko olajšali stvari, odpovedali so, za 
spremembo oni, v zaključku. Celo tekmo so 
vodili, tudi krepko, vendar so Izolani tokrat res 
hoteli. Obisk tekme (okrog 200 gledalcev) je 
obetal miren sobotni večer, kot toliko 
prejšnjih. Kdo je koga ponesel in navdihnil, 
sodelovanje je bilo obojestransko. Seveda bi 
bilo nepošteno "kriviti" publiko za dosedanje 
neuspehe, vendar pa ekipa ob minimalni

pomoči iz tribun le izvleče maksimum. 
Škoda, da se jesenski del izteka, v sredo proti 
prvakom igralci obljubljajo presenečenje, 
upajmo pozitivno. Končna bilanca dveh točk 
bo še bolj razgrela razprave o vseh zgrešenih 
"investicijah" in izgubljenih točkah. Pa 
vendar, ob vsem ostaja upanje, da gre na 
boljše in da bo žoga še okrogla. Nekdo od 
igralcev me je vprašal, če morajo še teči do 
bolnice. Odgovor: sedaj dvakrat na trningu!

Gostišče Jasna
Izola-Dobrava tel.: 05/ 641 8354

http//izola.gvcri.net
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«ISlAŠKASPirHA STRAN
Med pregledovanjem domačih internetnih strani smo odkrili tudi lepo 
urejeno iz z mnogimi zanimivimi podatki opremljeno spletno stran, ki 
jo je izdelal nekdanji veslač, olimpijec in trener veslanja, Lucian Kleva. 
Na strani, ki jo je posvetil izolskemu veslanju lahko najdemo podatke o 
zgodovini izolskega veslanja o obeh predvojnih klubih, o vrhunskih 
tekmovalcih iz Izole in še marsikaj zanimivega. V uvod pa je nekdanji 
radijski športni novinar, Just Ivanovič zapisal:
Razburkana zgodovina Izolskega veslanja
Pričujoča zgodovina govori o izolskih veslačih, sinovih ribičev, kmetov 
in delavcev. Govori o športnikih žuljavih rok, ki so v mnogih letih 
organiziranega veslanja v Izoli s svojimi uspehi častno zastopali barve 
svojega kluba, svojega mesta in predvsem svoje domovine. Dokazali so 
in dokazujejo, da smo pomorski narod, narod predan športu in 
prijateljstvu. Izolski veslači so bili in so ambasadorji športa in 
prijateljstva med mladimi ljudmi. Doslej so osvojili številne zmage 
skorajda na vseh celinah, med katerimi pa jim je bila najbolj dragocena 
"zlata", ki sojo osvojili leta 1928 na olimpijskih igrah v Amsterdamu. 
Sicer pa je veslaški šport v Izoli preživljal tudi krize, navidezno 
nepremostljive, pa vendar ne tako hude, da bi privrženci te panoge 
omagali.
še naslov: www.slo-istra.eom/argo

■P0PUSTI-P0PUSTI-P0PUSTI-
od 6.12. 2QQ1 do 6-3. 2002

v Izoli, Veliki trg 6, v Mandraču 
tel.: 05/ 641 56 50, 641 86 50

V soboto je v Cerknici potekal 2. odprti turnir RS za pionirje in pionirke. 
Pri dekletih seje najvišje uvrstila Petra Kukovec, kije za med štiri tesno 
z 3:4 zgubila z Javorškovo iz Vesne. Javorškova je nato premagala še 
prvo nosilko turnirja in bila na koncu druga. Na glavni turnir, v finalni 
del sta se uvrstili še Maja Ropret med 16 ter Alenka Ačimovič med 24. 
Glavna značilnost turnirja je bila, da so tokrat zelo dobro igrale mlajše 
igralke, ter da se nobeni izmed prvih treh nosilk ni uspelo uvrstiti niti v 
finale.
Pri pionirjih je na turnirju najbolj ugodno presenetil Simon Frank. Simon 
je že v predtekmovalni skupini premagal lanskega najboljšega mlajšega 
pionirja v Sloveniji ter šestega nosilca turnirja, Krenkerja iz Vesne. Nato 
je premagal Eržena iz Ptuja, za med osem pa je izgubil z Ropošo iz 
Murske Sobote. V finalni del sta se z dobro igro uvrstila še Gregor 
Vukovič, ki je za med 16 izgubil z Leginom iz Vesne ter Blaž Petrina, ki 
je ravno tako za med 16 izgubil proti Škumiku iz Maribora.

NAMIZNI TENIS

MARINAIO BAND & VAL MORJA 
PROMOCIJA AUDIO IN VIDEO KASETE 

Hotel Delfin, 13. decembra ob 20. uri
Ob peti obletnici veselega petja se bodo v restavraciji Hotela Delfin 
predstavili člani pevskega zbora Doma upokojencev Izola, VAL 
MORJA in ansambel MARINAIO BAND, ki zadnje čase razveseljuje 
poslušalce po vsej slovenski Istri.
Pred kratkim je izšla tudi njihova audio kaseta, ki sojo posneli v studiu 
MCMIllan ter video kaseta, ki so jo posneli na različnih izolskih 
lokacijah.
Pripravljajo večer ljudskih pesmi, ki bo zagotovo dogodek za mnoge 
njihove poslušalce.

DRUŠTVO DIABETIKOV IZOLA
vljudno vabi
diabetike, njihove družinske člane in vse zainteresirane občane, da se 
udeležijo občnega zbora društva, ki bo v četrtek, 20. 12. 2001 ob 17. uri 
v sejni sobi Zdravstvenega doma Izola.

DRUŠTVO INVALIDOV IZOLA
vabi svoje članice in člane ter člane Društva upokojencev 
Jagodje-Dobrava na srečanje ob zaključku leta, ki bo dne 29.12.2001 
v Hotelu Delfin s pričetkom ob 19.uri.
Prijave sprejemamo v pisarni društva vsako sredo od 15.-17.ure. 
Cena večerje je 1.500,00 SIT.

VABIMO VAS, DA SKUPAJ PROSLAVIMO 
ODHOD STAREGA IN PRIČETEK NOVEGA LETA

ŠPORTNO
DRUŠTVO is

w V fitnessstudio

kondicijski trenin nov| urn|k

Obiščite nas P™ ■ pet od 16-22
na ljubljanski 51 v izoii sobota in nedelja od 17 - 21

9



Požar v ladje<Jejpici

KRIVCA ISCEIO KRIMINALISTI
"Naj omenim še gospo Zdenko Ponomarenko, kije bila v teh treh dneh 
stalno prisotna - ne vem, če je ta čas sploh kaj počivala,"Je na zadnji 
novinarski konferenci dejal direktor ladjedelnice Dimitrij Živec, potem 
ko se je zahvalil gasilcem in ekipam delavcev ladjedelnice - vsem 
tistim torej, ki so se vsakih osem do deset ur brez prestanka 
izmenjevali in se borili z ognjem, ki je izbruhnil v soboto ponoči v 
izolski ladjedelnici, ter ga končno obvladali v ponedeljek zvečer.

Inšpektorico za varstvo pred 
naravnimi in drugimi 
nesrečami, ali na kratko kar 
požarno inšpektorico Zdenko 
Ponomarenko, ki deluje pod 
okriljem Ministrstva za 
obrambo smo povabili, naj nam 
pove nekaj o svoji izkušnji pri 
tem požaru, ki zanjo ni bil ne 
prvi ne zadnji, je bil pa 
zagotovo eden najzahtevnejših 
v zadnjem času. Ujeli smo jo 
tik preden se v sredo je 
pridružila ekipi kriminalistov 
iz Ljubljane, ki so na ladji 
začeli preiskavo o vzrokih 
požara.

Mediji so temu požaru posvetili res veliko pozornosti Se vam je zdela 
pretirana ?
Niti ne. Takšnega dogodka na obalnem področju, razen kakšnega požara na 
manjših jahtah ni bilo, in verjetno so mediji zaradi tega posvečali temu 
dogodku malo več pozornosti.
Kaj pa tisto, kar je omenil gospod Živec, da ste bili na kraju dogodka ves 
čas prisotni, od začetka do konca intervencije? Ste vmes našli kaj časa za 
počitek ?
V soboto sem se pojavila na prizorišču okrog desete ure, prej pa sem dobivala 
informacije preko Centra za obveščanje in sicer že od četrte ure zjutraj. Takrat, 
ko so bili obveščeni gasilci, so obvestili tudi mene, ker sem bila dežurna in ima 
center nalogo, da me obvešča o vsaki naravni ali drugi nesreči. Naš inšpektorat 
se namreč tako tudi imenuje: za varstvo pred naravnimi in drugimi nesrečami. 
Pravijo, da so druge nesreče požar in večino dela opravljamo tudi kot požarna 
inšpekcija. Kar pa se tiče počitka, sem bila na prizorišču nesreče od jutra do 
desetih zvečer ali polnoči. Sem se pač morala odreči temu, da sem z družino. K 
sreči imam taščo, ki je lahko skuhala kosilo.

Kakšna je bila pravzaprav vaša naloga pri obvladovanju tega požara ?
Naša služba je predvsem preventivnega značaja. Kadar pa pride do požara je 
naša fiinkcija v tem, da nadziramo potek akcije. Preverjamo ali vse deluje, od 
obveščanja, do intervencije in logistike, do same zaščite reševalcev. 
Nadzorujemo ali vse poteka sto odstotno, ali se pojavijo kakšni odkloni in 
poskušamo pomagati s svojimi nasveti.
Kako bi ocenili tokratno akcijo ?
Sama akcija je bila dolga in gasilci bodo lahko sami ugotovili, da so z njo 
pridobili veliko novih izkušenj. Na takem velikem požaru na ladji še niso 
sodelovali. Tako so prvi dan, ko je gorelo v skladišču tri uporabili tako taktiko, 
da so odprli pokrov skladišča in začeli gasiti. Potem so ugotovili, da na ta 
način ne gre in pri drugem skladišču so uporabili drugo taktiko, s tem da so 
požar dušili s penilom. Na ta način so sicer časovno podaljšali akcijo, ki pa je 
bila zato tudi bolj vama za ljudi, ki so sodelovali v intervenciji.
Pri intervenciji se je poškodovalo pet gasilcev. Je bila ta akcija nekaj 
izjemnega tudi po tej plati?
Značilnost vsake ladje je, daje vsa paluba polna ovir. Od raznih priključkov 
za pritrjevanje tovora, povsod je polno nekih preprek in zato moraš neprestano 
gledati pod noge, da varno prideš od enega konca ladje do drugega. Gasilec pa 
mora predvsem gledati kam bo gasil in več možnosti je, da spregleda kje stopa. 
Mimogrede se lahko spotakne in si zvije nogo. Poleg tega je bilo na palubi vse 
mokro, ko so začeli gasiti s peno pa še vse gladko in spolzko.
Kot so povedali gasilci je bila intevencija zaradi vseh okoliščin, v katerih 
se je dogajala, še posebej težavna. Kje so bile po vašem mnenju težave še 
posebej velike ?
Drugi dan, ko so za pomoč pri gašenju delno potopili dok je bil predvsem 
otežen transport. Na ladjo seje vse vozilo z dvigalom v manjših košarah. Poleg 
tega je v določenem trenutku zmanjkalo elektrike, ker so pri gašenju z vlačilci 
premočili vso elektroinstalacijo in potem je bilo treba improvizirati, tako da 
tudi dvigala niso delovala eno uro in pol. Mislim, da so tukaj nudili izredno 
pomoč ladjedelniški delavci in sicer od najnižje stopnje do njihovih inženirjev. 
Brez njihove pomoči pravzaprav ne bi mogli niti pogasiti požara. Gasilec 
namreč ne pozna strukture barke od znotraj in kot ste lahko videli smo na mizi 
imeli polno načrtov in smo risali in iskali kakšno dodatno luknjo, kjer bi lahko 
vstopili v ladjo s kakšne druge strani.___________________________ ________

Vi po eni strani nadzorujete potek gašenja požara, po drugi strani pa najbrž 
tudi bdite nad tem, ali obstaja ob takih dogodkih kakšna nevarnosti za lokalno 
prebivalstvo?
Odločili smo se, da preko centra obvestimo tudi vse druge pristojne inšpekcije, in 
sicer ekološko in zdravstveno. Tudi Zavod za zdravstveno varstvo je bil v 
pripravljenosti, če bi slučajno koncentracije dima bile takšne, da bi morali izvajati 
tudi posebno zaščito. Informacije od posadke so se iz ure v uro spreminjale. Enkrat 
smo dobili informacijo, daje rezervoar ladje poln goriva, nato so rekli, da to ni res. 
Tako ne moreš biti več prepričan kaj je res od tega kar oni govorijo. Potem smo 
sumili, da je lahko prisotna še kakšna druga inštalacija v skladišču. Amonijak iz 
hladilnega sistema je sicer bil prisoten, vendar v tako majhnih količinah ni nevaren, 
razen da malo načenja sluznico, kar se kaže v obliki solzenja. Poleg tega bi se pri 
takšni burji hitro razkadil in ne bi škodoval. Vprašanje pa je tudi s čim vse je bila v teh 
dvajsetih letih prepojena ta lesena obloga, kaj so vozili. To se vse razkraja. V zraku je 
sicer bil nek pekoč vonj, vendar ne veš kaj je to.
Ravno zaradi teh različnih informacij smo v pripravljenost postavili tudi Hidro Koper. 
Rekli smo, naj bodo oni pripravljeni, da postavijo baraže, čeprav ne vem če so težke, 
da bi pri tej burji učinkovale.
Rekli ste, da ste od posadke dobili informacijo, da je v rezervoarju gorivo. Ali 
ne obstajajo predpisi po katerih mora biti barka v doku s praznim 
rezervoarjem? Zaradi popravil na barki je namreč več možnosti, da pride 
gorivo v stik z ognjem.
Ker mi nimamo prav veliko ladjedelnic posebnih slovenskih predpisov o tem ni. Je 
pa to urejeno preko registra bark, oziroma institucij, ki predpisujejo standarde za 
ladje in za njihovo popravljanje. Ladjedelniški delavci so trdili, da so glavne tanke, 
tam kjer naj bi se delalo, očistili goriva. Informacija, ki smo jo dobili od posadke pa 
je verjetno tudi povezana s tem, da se je posadka menda izmenjala v teku remonta, 
tako da verjetno niti niso vedeli, kako je s tem. Morda je kdo opazil kakšen madež, 
kaj zavohal, saj pač v tankih nekaj usedline vedno ostane, a ta ni toliko nevarna. 
Tudi zato smo preventivno zalili celotno spodnje nadstropje. Kaže pa, da jim tudi 
sonde v skladiščih niso točno kazale. Mi smo računali, da zalijemo prvo nadstropje, 
tako da pride voda preko stropa. Ko pa so gasilci prišli dol je pod stropom gorelo in 
voda je bila meter pod stropom, čeprav so sonde pokazale, daje voda preko stropa. 
Same naprave na barki niso bile zaupanja vredne. Te barke se izkorišča dokler 
vozijo in večje luknje se zakrpa, ostalo pa gre dokler gre.
Kaj pa vzroki požara ?
Glede tega pride danes (v sredo, op.av.) ekipa kriminalistov tehnikov iz Ljubljane. 
Povabili so me zraven in bom sodelovala pri preiskavi.
Kdaj pričakujete, da bo kaj več znanega o vzrokih ?
Odvisno od tega, kako bo zavarovalnica zainteresirana za izplačilo, potem morda to 
bolj pospešujejo. Sicer pa zna biti to kar dolgotrajen postopek.
So se predstavniki zavarovalnice že pojavili ?
Tam so bili predstavniki Triglava, kot pozavarovalnice, sicer pa je bila ladja 
verjetno zavarovana pri kakšni tuji zavarovalnici. Prvi in drugi dan sta bila na kraju 
dogajanja prisotna dva pooblaščenca prej omenjene naše zavarovalnice. Celo malo 
preveč prisotna, tako da sem odredila, da se odstranita z ladje.
Zakaj pa to ?
Ker je eden od njiju oviral intervencijo. Prvi dan je zahteval, da se ne zalije drugo 
skladišče. Tudi zaradi tega se je prenesel požar iz prvega skladišča v drugega. Ko 
smo videli, da se požar lahko prenese smo odredili, da se v prvem skladišču odstrani 
izolacijska obloga na steni proti skladišču številka dve. Temu je spet nasprotoval in 
delavcem hotel preprečiti to delo, češ da bodo stroški večji. Tako sem mu morala 
zagroziti s policijo in fizično odstranitvijo, če ne bo odnehal. Nato se je umiril, 
potem pa je tudi direktor odredil, da ga na vratarnici ne spustijo notri.
Ste kot inšpektorica kaj ugotavljali, kako je z gasilci, zaposlenimi v ladjedelnici ? 
Ugotovili smo, da ima ladjedelnica na spisku gasilce, med njimi dva upokojenca, ki 
sta zaposlena pogodbeno. Sicer po njihovi izjavi zdaj dva gasilca izobražujejo v 
gasilski šoli. Po seznamu imajo sicer šest gasilcev, kar mislim da bi zadoščalo, 
vendar moram še preveriti po merilih za ugotavljanje, ki temeljijo na površini 
objekta, na nevarnostih, ki se pojavljajo pri opravljanju dejavnosti, na oddaljenosti 
od gasilske brigade in pa števila zaposlenih. Glede na vse to morajo imeti določeno 
število gasilcev. Moram še narediti izračun in pridobiti podatke, da lahko 
natančneje kaj rečem. O usposobljenosti pa jaz ne morem govoriti, ker nisem 
pristojna.
Menda je bil na kraju požara prisoten tudi glavni republiški požarni inšpektor ?
Res je, v soboto zvečer je prišel tudi moj šef, ker ga je zanimalo kako stvari 
potekajo. Tudi sicer pride na večino večjih požarov osebno. V Izolo je prišel iz 
Murske Sobote. Prisoten pa je bil tudi poveljnik prostovoljnih gasilcev Slovenije in 
še mnogi drugi.
Izolani so seveda priskočili na pomoč, kajne ?
Seveda, mnogi. Rada bi pohvalila Damjana Baruta, kije zadolžen za civilno zaščito 
v Izoli in je bil tudi vedno prisoten. Skrbel je za logistično podporo, čeprav si s 
svojim štabom ni mogel veliko pomagati. Na pomoč so mu priskočili iz regijskega 
štaba in pomagali kar seje dalo, toda večina delaje bila na njegovih ramenih. Bilje 
že od prvih trenutkov tam, v soboto od pol pete ure dalje in je do konca skrbel za 
prehrano in pijačo sodelujočih v akciji ter za zagotavljanje dodatne opreme, kije 
Izola nima dovolj in smo jo morali pripeljati iz regijskega skladišča, kot na primer 
krampe in lopate za odstranjevanje izolacije. Skrbel pa je tudi za zagotavljanje 
oblačil in opreme za gasilce, ki so se med intervencijo večkrat premočili in so 
potrebovali suha oblačila.
Sicer pa je šlo za intervencijo, ki je zahtevala veliko napora prav od vsakega 
gasilca in vseh sodelujočih, zato gre pohvala prav ''sem. 
--------------------------------------------------------------------- --------------- (Karmen Bučar)
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Skoraj 300 gasilcev gasilo požar v ladjedelnici v

GORELO JE TRI DNI IN TRI NOCI
Po skoraj dvainsedemdesetih urah napornega gašenja je 274 
poklicnih in prostovoljnih gasilcev iz Kopra, Izole, Pirana, Nove 
Gorice, Ajdovščine, Sežane, Postojne, Logatca, Vrhnike in Ljubljane 
končno uspelo obvladati požar, ki je v soboto izbruhnil na ladji 
Atlantic Start, last švedskega ladjarja, ki pluje pod bolivijsko zastavo. 
Ladja je na remontu v izolskem doku in je zadnja od štirih sestrskih 
ladij, izdelanih pred skoraj 20 leti na Japonskem, ki so se v zadnjih 
mesecih zvrstile na popravilu v izolski ladjedelnici.

V soboto ob 3.50 je dežurni doka opazil dim in dal alarm, sedemčlanska 
posadka nesrečne ladje pa je sama s pomočjo ogljikovega dioksida skušala 
ogenj pogasiti sama, vendar neuspešno.
Tudi dežurna ekipa koprske gasilske brigade, ki je takoj prihitela v 
ladjedelnico ni bila kos požaru, kije izbruhnil v tretjem skladišču. Začela 
se je široka akcija, kjer so poleg gasilcev sodelovali tudi člani civilne 
zaščite, delavci ladjedelnice in drugi.
"Če bi si izmišljevali kar najbolj težavne okoliščine za izvedbo požarne 
vaje, si ne bi mogli izmisliti toliko elementov, ki otežujejo gašenje, kot jih 
imamo v tem požaru" je v nedeljo novinarjem dejal Dimitrij Živec, 
direktor Ladjedelnice Izola.
V soboto zjutraj so takoj začeli z gašenjem vlačilci iz Luke Koper, vendar 
pri tem niso bili posebej uspešni, saj je močna burja sproti odnašala vodni 
curek. Poleg tega so začeli tudi s potapljanjem doka do skrajne globine, ko 
ladja še ni mogla zapluti in tako potopili spodnje nadstropje skladišča. Ker 
je ladja namenjena prevozu banan so namreč skladišča (globoka so kakih 
20 metrov) razdeljena v štiri nivoje, saj bi se ta občutljivi tovor zaradi teže 
sicer hitreje kvaril.
Gašenje je oteževala še močna burja, ki je tudi pospeševala požar. Vendar 
pa je burja imela tudi svojo pozitivno plat, saj je razpršila dim, ki ga v Izoli 
skorajda ni bilo čutiti. Zaznati je bilo le jedek vonj, ki seje zavlekel tudi v 
prostore hiš v bližini ladjedelnice. V soboto so bile o nesreči obveščene 
ekološka, zdravstvena in požarna inšpekcija, ki so podale ugotovitev, da 
ekoloških posledic za prebivalstvo in okolje ni, ne kratkoročnih, ne 
dolgoročnih. Kljub temu pa je bil v pripravljenosti tudi mobilni ekološki 
sistem Jožef Stefan, je novinarjem na tiskovni konferenci povedal 
Zvezdan Božič iz regijskega štaba Civilne zaščite.
"Potem ko so se v soboto popoldan gasilci uspeli prebiti v skladišče 
številka tri in uspeli pogasiti požar, smo ocenili, da bo gašenje do jutra 
zaključeno," je potek dogodkov v noči s sobote na nedeljo opisoval Vili 
Bržan, direktor in poveljnik Gasilske brigade Koper. " Nato pa je okrog 
treh zjutraj ogenj prebil steno v skladišče 2."
Takrat seje zgodila tudi težka poškodba, ko je ogenj, kije prebil steno med 
drugim in tretjim skladiščem ožgal roke Denisu Glavini, enemu od dveh 
gasilcev, ki sta se potem, ko je kazalo, da je požar premagan, spustila v 
skladišče dva, da bi si ogledala stanje.

Kolegi so ju še zadnji trenutek rešili, poškodovanega gasilca pa so odpeljali v 
izolsko bolnišnico, nato pa v Klinični center v Ljubljano, kjer je naj bi mu 
opravili plastično operacijo.
Sicer pa se je med akcijo poškodovalo 5 gasilcev, med katerimi si je 
eden izpahnil ramo, enega so oskrbeli zaradi ureznine, dva pa sta si 
zvila nogo. Enega od njiju so potem, ko je že bil v domači oskrbi, 
ponovno prepeljali v bolnišnico zaradi posledic izjemno stresne 
situacije.
Obvladovanja požara v skladišču dva so se gasilci nato lotili z 
vbrizgavanjem pene, s katero so najprej ohlajevali razbeljeno pločevino, še 
prej pa so odstranili leseni opaž v sosednjem skladišču ena, da bi tako z 
detektorji toplote lažje ugotovili morebitna žarišča. Temperature v žarišču 
požara so bile takšne, da seje krivila tricentimetrska pločevina, je povedal 
eden od vodij intervencije Matjaž Verbič. Končno so se v ponedeljek 
popoldne uspeli prebiti v skladišče dva, žarišče požara v spodnjem 
nadstropju pa so končno uspeli pogasiti šele, ko so ladjo potopili, tako daje 
voda popolnoma zalila spodnji nivo.
"Požarje bil obvladan v ponedeljek okrog IS.ure zvečer, vendar smo imeli 
vso noč požarne straže, ker je obstajala nevarnost ponovih vžigov. 
Dokončno je bil požar pogašen v torek ob 3.15, ko smo z vodo zalili 
najnižji nivo skladišča dve," je o zaključku akcije povedal Vili Bržan.
"Za obvladanje požara v Ladjedelnici Izola gre zahvala vsem, ki so v 
akciji sodelovali: vsem gasilcem, ki so prišli pomagat, delavcem 
ladjedelnice, ki so pomagali s strokovnimi predlogi, Civilni zaščiti. 
Občini Izola, Luški kapitaniji in požarni inšpektorici," je ob koncu 
dejal direktor Ladjedelnice Dimitrij Živec.
V torek dopoldne so delavci ladjedelnice že začeli z dviganjem doka, v sredo 
pa smo že lahko opazili, daje ladja že na suhem. V Izolo je v sredo prispela tudi 
posebna tehnična ekipa kriminalistov iz Ljubljane, medtem ko so domači 
kriminalisti začeli s preiskavo že kmalu po začetku požara.
Poveljnik Bržan je poudaril, da so za obvladanje požara bila uporabljena 
številna specialna materialna tehnična sredstva: vlačilci, intervencijska vozila, 
pumpe, cevi in okrog 7 t penila sil-ex, kije ekološko in biorazgradljivo in nima 
negativnih vplivov na okolje. Zgolj cena porabljenega penila znaša po njegovih 
besedah 6 miljijonov tolarjev, neposredni stroški intervencije po navedbah 
novinarja Dela znašajo skoraj 50 milijonov tolarjev.
Kdo bo te stroške kril je seveda odvisno od kriminalistične preiskave, ki bo šele 
pokazala, kaj je bil vzrok požara. (Karmen Bučar)

ELTA
KABELSKA TELEVIZIJA

BOŽIČNO NOVOLETNA 
AKCIJA

TRAJA DO 24.12.2001

Naročila: 66 34 370 od 8 do 15 ure 
e mail: elta@siol.net
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December v Izoli ~ Dicembre a Isola
MARKET MARKET

EL DORADO JAKA
Kosovelova ul.32

URNIK: non stop
7.00- 19.30 

nedelja in prazniki
7.00- 12.00

Jagodje-Sončna pot 2 

URNIK:
non stop 8.00-19.00 

sobota 8.00-17.00 
nedelj 8.00-12.00

KRISTALmm™ JOLASHOP
PORCELAN, STEKLO IN 15maJa 4c'lzola
KERAMIKA.

NOVOLETNI DARILNI PROGRAM ZA VSE 
OKUSE IN VSAK ŽEP.
DARILA TUDI ZAVIJAMO.

URNIK: 8.00-13.00, 16.00-19.00 sobota 8.00 13.00

, V torek, 11.decembra ob 13.uri smo v uredništvu Mandrača opravili prvo 
od štirih tedenskih žrebanj (ostala žrebanja bodo potekala 18. in 
27.decembra ter 8.januarja). Dvajset nagrad so izžrebali trije: Bogdan 
Gerk od Primorskih fantov alias Tiljo Frtacin, Sebastjan Brglez iz Adria 

' computers in Aljoša Rojc kot predstavnik Mesarstva Renzo in Janko. Seveda 
_ sreča ne bi bila tisto kar je, če Aljoša ne bi potegnil natanko tistega kupončka, 

ki ga je prejel nekdo, ki je nakupoval v njihovi mesnici. Žrebanje je od začetka do konca 
zabeležila tudi Mandračeva kamera, pa tudi fotoaparat, rezultat tega pa je tudi na tokratni 
Mandračevi naslovnici.
Pa še to: dobitnik 1.nagrade je nakupoval v Mercator Degrojevem Marketu JAGODJE, ostali 
pa v MESARSTVU RENZO & JANKO, Marketu LIVADE (Mercator Degro), v JOLA SHOP-u, 
Marketu Mercator Degro na VELIKEM TRGU,v trgovinah FINES, REV1TA, CVETLIČARNA 
MIMI, Marketu KOLORČEK in EL DORADO, trgovini STOP 390 KAPRIC, MANUFAKTURA.

OPTIKA IZOLA
KRISTANOV TRG 3

^5^) PECEP°C^BRG

PANDA
URNIK 8.30-12.00 in 16.30-19.00 / sobota 8.30-12.00

HMMMMaHaraMmnanNHRi

Pittonijeva 11

-športna konfekcija 
- spodnje perilo

[fIVANJE PO MERI

PRIČAKUJEMO VAS 
VSAKDAN 8.00-12.00,16.00-19.00 

sobota 8.30-12.30

MMKHBMMHMI

obutev, torbice, dodatki
V MESECU DECEMBRU 

J NUDIMO POPUST

20%STEP Lucija, Obala 130, Portorož 
STEP Piran, Župančičeva 3, Piran 
STEP Izola, Morava 24, Izola, tel.: 641 78 77

URNIK: 9.00 -12.30,16.00 -19.00, sobota 9.00 -12.30

V/iiBo/
OBLAČILA IN 
DODATKI ZA MLADE

AKCIJA V DECEMBRU

Drevored l.maja Tudi do 
popusta 50%URNIK 

9.00 19.30
sobota V MESECU JANUARJU ODPIRAMO NOVO, VEČJO TRGOVINO (na avtobusni postaji). 

9.00-13.30 VLJUDNO VABLJENI

MESARSTVO
Renzo & Janko
Prekomorskih brigad 3 / tel.: 641 74 10 
GSM: 041 772 980

MAKKČT "VANJA’

Prešernova cesta 11 
tel.: 641 87 10 
GSM: 041/ 642 491

URNIK zimski
7.00- 21.00 
nedelje prazniki
8.00- 13.00

URNIK poletni 
7.00 - 22.00

Trgovina

KOLORČEK m
EL DORADO

■■■■■■■■■■■

OKTOBERSKER

Nazorjeva 2
tel.: GSM 041 662 195

E
\I

OHI /H IU

UGODNI NAKUPI V TRGOVINI

PETEJAN
CICIBAN

Gorkijeva 2, Izola / tel.: 640 26 24

PRI NAS VAM POLEG OTROŠKE OBUTVE CICIBAN IN OBUTVE ZA MLADE (tudi 
samo po srcu) THE NEXT IZ LASTNE PROIZVODNJE. NUDIMO ŠE VELIKO IZBIRO 

ZIMSKE OBUTVE ZA VSE GENERACIJE,ZA MRZLE VEČERE PA Sl OMISLITE 
TOPLE NATIKAČE ZNAMKE FLY FLOT.

V MESECU DECEMBRU POSEBNE UGODNOSTI PRI NAKUPIH!

NAZORJEVA 2
TRGOVINA KOLORČEK 

IN EL DORADO

REŠEVALNA
KIOSK POSTAJA

Obveščamo cenjene stranke, da smo od 
1.decembra uvedli sistem nagrajevanja ob 
določenem nakupu Z GOTOVINO!

V
Sever d.o.o., glasbila in glasbena oprema Izola Cankarjev drevored 34 (pod tribunami stadiona) 

tel. 641-51-30 ali 640-20-75, fax 640-20-75 
sever@sever.si, www.sever.si

Ob bližajočih se praznikih voščimo vsem našim kupcem in občanom Izole. 
Za vaše nakupe v decembru smo vam pripravili ugodne cene in 5% popust 

na gotovinska plačila.

URNIK: od ponedeljka do petka od 8.00 do 19.00 sobotah od 10.00 do 13.00



Zdaj pa seznam izžrebanih številk:
l.nagrada: Silvestrovanje za 2 osebi v hotelu Delfin 09547 / 2. - 6.nagrada: fotoaparat 
04031, 13268, 12455, 11811, 17043 / 7. nagrada: športna torba 23004 / S.nagrada: 
paket izdelkov Droga d.d. 14882 / 9.nagrada: nahrbtnik 34012 / lO.nagrada: mlkman 
18519 / ll.-12.nagrada: komplet CD plošč 09625, 04849 / 13.-1S.nagrada: letna 
naročnina na Mandrač 03817, 11585, 03906 / 16.-20.nagrada: komplet knjig 23803, 
11106, 08933, 11848, 05675

Vsem nagrajencem čestitamo in jih vabimo, da se z drugim delom kupona zglasijo 
na uredništvu Mandrača, Veliki trg 1, vsak dan med 10. in 12.uro ali pa nas 
pokličejo po telefonu 640 00 10. Vsi tisti, ki vas je sreča tokrat obšla, pa imate 
še možnost, da pridete do lepih nagrad v zaključnem žrebanju 14.januarja. In pa 
seveda čez teden dni, če boste spet nakupovali v izolskih trgovinah.
Naj še na kratko ponovimo pravila Decembra v Izoli: za vsak nakup nad 3.000 
tolarjev v sodelujočih trgovinah kupec prejme kupon ( sestavljen iz dveh delov) s 
katerim sodeluje v dveh žrebanjih. O nagradah in sodelujočih trgovinah pa več 
na zadnji strani._________________________________________________________________

Sodelujoče trgovine / idei
Cvetličarna

ORHIDEJA
Kristanov trg 4 
tel.: 641 36 06

URNIK 
8.00-19.00 
sobota 8.00 -16.00 
nedelja 8.00 -11.00

m • PRODAJA REZANEGA
r\/criA i rnuriutr

• DOSTAVA ROZ 
NA DOM

r * 1CVETJA, LONCNIC

ŽALNA FLORISTIKA

-IROOVIN^V 
: /ADJA, ZELENJAVE, 

BOMBONJERE

Leta minevajo in letos smo jih v naši 
trgovini našteli že deset, kar pomeni, da 
smo v razcvetu mladosti in tako 

fj» razposajeno razkošni so tudi naši
___ iMI I n_____ fr— novo|etni darilni paketi brez katerih

^ . JvvTaT on nA nekateri preprosto ne morete več dočakati
Jantejeva 2, tel.: 641 80 04 decembrskih praznikov. Panetoni,

mandorlati, čokolatini, bomboniere, vrhunska vina in penine ter izbrano sadje so 
lepo in zdravo darilo. Seveda pa bomo vsakemu takemu paketu dodali še darilni 
kupon akcije December v Izoli s katero sodelujemo že od samega začetka.
Vsem Izolankam in Izolanom, ki ste nam ostali zvesti v teh nemirnih in 
živahnih desetih letih voščimo SREČNO, ZDRAVO IN USPEHOV POLNO 
NOVO LETO 2002.

PLACER'
jeans ,& casual

:

Ljubljanska ulica 32 / tel.: 641 47 08

URNIK: 8.30-12.00,16.00-19.00 /sobota: 8.30-12.30

V Hotelu DELFIN / tel.: 640 - 40 64 
Urnik: 8.00-12.00, 15.00-18.00, sobota: 8.00 12.00

IZDELKI ZA VAŠE ZDRAVJE in KRASNE IDEJE ZA DARILA •
• MEDICINSKE IN ORTOPEDSKE PRIPOMOČKE

IZDAJAMO TUDI NA RECEPT»
• PO DOGOVORUJE MOŽNA DOSTAVA NA DOM •

KAPRIC
Ljubljanska ulicaska ulica *90 ,«0

VELIKA IZBIRA NOVOLETNEGA PROGRAMA
■ . IMMl ■ ■ 1

Sončno nabrežje 14 
tel.: 641 56 46

URNIK: non stop 8.30-19.30 
sobota 8.30-13.00

PRODAJA
ŠPORTNE IN ŽENSKE KONFEKCIJE

v mesecu decembru nudimo

20%
GOTOVINSKI POPUST

v trgovinah Lotto v Kopru, Izoli in Portorožu

w»v
PRIPRAVILI SMO 

VAM VRSTO DARIL:
ŽOGE, ROLERJI, SKIROJI, TRICIKLI, 

PRVI KORAKI, FITNESS PRIPOMOČKI, 
BOBI-SANKE in SEVEDA VELIKA IZBIRA KOLES

Kajuhova 28 / Izola / tel.: 640 12 40 / WWW. GDVRIT0SA.SI
■MBMMWMMBSHS ■aMBMMMMMMMiMNBMHMHMIMMMNHMNNMMMMHMMMUMMbMrai

Market

DIPRO

cvetličarna

Mimi
Drevored l.maja 

URNIK
8.00- 19.00 NON-STOP
8.00- 18.00 SOBOTA
8.00- 12.00 NEDEUA

- rezano cvetje
- lončnice
- božične zvezde
- keramika

POZOR: NOVOLETNI 
ARANŽMAJI IN DODATKI

hrib «o. NANOS market
Pittonijeva 9

AKCIJSKE CENE V DECEMBRU!
piščanci 

piščančja bedra
in veliko drugih delikatesnih izdelkov

PRIČAKUJEMO VAS VSAK DAN . VUUDNO VABLJENI. 
URNIK: vsak dan od 7.00 - 20.00 , nedelja od 7.30 -11.30

Kajuhova 11 
(bivša Vitrina)

URNIK 
7.00 - 20.00 
nedelja in prazniki 
8.00-13.00

AKCIJA V DECEMBRU
BINGO COLA2I. cV* s 
SPRITE 2I. Q q0^X 
COCTA 2.I ‘i

«p«ii
haia

Manziolijev trg 1 tel. Ó418 844

Uganka o imenu
V Izoli je trgovina nenavadnega imena. V njej imajo veliko vsega, od otroških do moških

399.00 'n ^ensLih oblačil za šport in prosti čas, vrhunske izdelke domačih in tujih blagovnih

197.00iziiMADirc to n« 107 "nn znamk za vsak letni čas, za tiste ki so radi modemi in druge, ki prisegajo na klasiko.
HUmAKIvc / zug l y/ ,uu Zakaj trgovini, ki bi pravzaprav morala biti Velika pravijo Mala?
NAPOLITANKE 300g 189,90 Odgovor boste lahko dobili vsakdan od 8. do 19. ure.
TEKOČINA ZA POSODO Hiter 191,70 Decembra pa tudi ob nedeljah od 10.do 13.ure.



In vendar se dogaja

ŽIVLJENJE SESTAVLJAJO DROBNE STVARI
Ko se pogovarjamo o Mandraču nam marsikdo poočita, da v 
njem ne najdejo več zanimivih drobnih informacij o navadnih 
ljudeh in vsakdanjih dogodkih, ki smo jih včasih uvrščali v 
rubriko Čakule. Izgovarjamo se, da je to posledica resnosti časa, 
ki ga živimo, pri sebi pa dobro vemo, da je to posledica dejstva, 
da smo vse preveč zaprti v uredništvo in vse manj hodimo po 
mestu ter se pogovarjamo z ljudmi. Na tržnici, pri frizerki, na 
banki ali v gostilni se namreč izve največ takšnih drobnih 
zanimivosti, ki so hvaležno blago za objavo v lokalnem časniku. 
Zabaven ton pa je namenjen temu, da morebitnih kritičnih misli 
ne bi jemali preveč zares. To velja tudi za te, ki jih objavljamo 
danes in so nam jih posredovali naši zvesti sodelavcu

FOTOGRAFIJA KI VSE POVE

LEPI SO ŠE V GRADNJI

LEPA DEKLETA V LEPEM UREDNIŠTVU
V ponedeljek smo nazdravili takoimenovani delovni zmagi kolegov iz 
dopisništva Dnevnika, ki so v Kopru dobili nove prostore na Gortanovem 
trgu. Novinarki Danica Cmrečnjak in Tatjana Tanackovič sta tako le 
dobili prostore v katere sta si upala povabiti svoje stanovske kolege, saj so 
bili njihovi stari prostori v soseščini zares neprimerni za delo in obiske. 
Poleg njiju so v novih prostorih še tri sodelavke naročniškega oddelka.

Ob predstavitvi novih 
prostorov sta pokazali torto z 
naslovnico Dnevnika na kateri 
je bila vest o tem, da se 
piranski ciplji selijo v Izolo. 
Morda jima je prav zato 
izolska županja Breda Pečan 
podarila karikaturo Marjana 
Motoha, mi pa smo malo 
nazdravili.1 j'

BILL GATES NE MARA SVETNIKOV
Tako-le so odreagirala Okna na poizkus, da bi prekopirali svetniška 
vprašanja z enega direktorija v drugi. Windows so odkrili izredno hudo 
napako, kije niti popraviti niso znali. Kdo ve zakaj?
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60 SKUPNIH LET
Pred dnevi sta res lep jubilej, kar 60 - letnico skupnega življenja oziroma 
diamantno poroko slavila znana Izolana, starša, stara starša in prastara 
starša, mama in očka Lupine. Ernest Lupine je sicer častni občan Izole, 
dolgoletni aktivist na področju športa in kulture ter nekdanji letalec 
kraljevega letalstva. Seveda pa noben moški ne bi naredil tega kar naredi, 
če ob njem ne bi bilo prave ženske in mama Lupinčeva je gotovo takšna. 
Obema iskreno čestitamo.

Nogometna ekipa Delavnic pod posebnimi pogoji, ki jo trenirata Tomo 
Dadič in Nevio Breč, je imela še posebej zanimiv trening, saj se jim je 
pridružil slovenski nogometni reprezentant in izolski zet, Mladen 
Rudonja. Seveda so se vsi želeli fotografirati z njim in tudi v njegovo 
ekipo so hoteli vsi, tako da sta Tomo in Nevio komaj zbrala nasprotno 
moštvo. Rezultat tekme ni znan, strokovnjaki pa pravijo, da Rudi, kot 
običajno, ni dal nobenega gola.

MASKOTA BERI SE JE PRIJEL
Bepi je bil pred leti pravi 
hit in v nekdanjem 
Mehanu so izdelali prvo 
pošiljko, ki je bila kmalu 
razprodana. Potem se je še 
nekajkrat pojavil
predvsem v risani obliki in 
v naravni velikosti, zdaj 
pa smo ga odkrili tudi v 
slovenski pornografski 
reviji, kjer je dokazoval, 
kaj vse zmore. Zlobni 
jeziki so rekli, da je hotel 
povedati, daje Izola v ....

7/3
Urejen biseksualni par, ona 43 (na sliki), on 48, 
nudita na svojem domu prijetne seksi usluge. Ši
fra: Tolarčki

1



KRIMINALIJE
Nova navada se je razpasla v tem našem lepem mestu. Voznik povzroči 
trčenje pa enostavno odpelje naprej, drugi se zaleti na parkirišču pa se 
naredi. Francoza, tretjemu prepovejo nadaljno vožnjo pa se vozi še 
naprej, kot da se ne bi nič zgodilo, četrti pa nikoli ni niti imel vozniškega 
dovoljenja in njegov avto je brez tehničnega pregleda, pa ga to pri vožnji 
sploh ne moti. Očitno si državljani več upajo kot država.

ZAČETEK TEDNA
ZAčel se je s kar dvema primeroma poškodovanja osebnih avtomobilov na 
parkiriščih. V obeh primerih so za neznanimi vozniki, ki so se zaletavali v 
druge parkirane avtomobile, ostali jezni obrazi lastnikov in podatkov željne 
beležnice policistov.

NADALJEVANJE
Dečki so le malo kasneje obravnavali prometno nesrečo 1. kategorije v 
kateri je neznani voznik trčil v avtomobil oškodovanke in nato odpeljal s 
kraja nesreče, ne da bi pustil potrebne podatke za zavarovalnico ali 
policiste. Policisti že zbirajo podatke o pobeglem vozniku.

IN POTEM VSAK DAN NEKAJ
Dečki so ustavili voznika kolesa z motorjem in ga povprašali kako je kaj z 
alkoholom v krvi. Toda voznik je preizkus odklonil, povrhu vsega pa so še 
ugotovili, da se prevaža naokoli brez vozniškega dovoljenja.

LE MALO PREVEČE
Istega dne so policisti ustavili drugega voznika, ki se je zdel malo preveč 
vesel za volanom in res je naprava za merjenje alkoholnega veselja 
namerila 1.58 g/kg alkohola v krvi. Z rezultatom se voznik seveda ni 
strinjal, saj je komaj presegel nevarno mero, zato so odredili še strokovni 
pregled. Seveda pa je začasno ostal tudi brez vozniškega dovoljenja.

PEŠCA NA PREHODU
V središču mesta so so policisti obravnavali nesrečo 2. kategorije v kateri je 
voznik osebnega avtomobila na prehodu za pešce zbil možakarja, ki je 
takrat pravilno prečkal cesto tam kjer se to sicer počne. K sreči je dobil le 
lažje telesne poškodbe. Pešec namreč.

ŠE EN MOPEDIST
Policisti so sredi tedna ustavili voznika kolesa z motorjem, ki se je veselo 
prevažal naokoli, pozabil paje, daje treba tudi za tako majhno vozilo imeti 
ustrezen dokumet o preizkusu znanja.

IN ŠE EDEN
MAlo kasneje so deečki v središču mesta ustavili nekega drugega voznika 
kolesa z motorjem in ugotovili, da nima pravzaprav nobenih dokumentov. 
Ker so manjkali tudi tisti o lasti motorja so z zbiranjem podatkov ugotovili, 
daje bil moped ukraden v Jjaliji.

TUDI PONOČI SE ZALETAVAJO '
ISto noč je voznik osebnega avtomobila zaradi neprilagojene hitrosti (beri 
divjanja) povzročil prometno nezgodo in sicer tako, da je trčil v drugi 
parkirani osebni avtomobil, ki je imel prilagojeno hitrost normalnim 
cestnim razmeram. Bilje namreč na mestu.

ŽENSKE SO ENAKOPRAVNE (SEVEDA)
Na parkirišču je voznica trčila v drugi parkiran avtomobil in seveda mirno 
odpeljala s kraja nesreče. Policisti so jo seveda kmalu izsledili in tudi njej 
predlagali preizkus alkoholiziranosti, ki pa gaje seveda odklonila. Dečki so 
ji seveda prepovedali nadaljno vožnjo vendar jih seveda ni poslušala in je 
kmalu zatem spet bila za volanom. Potem sojo seveda ustavili še drugič in 
tokrat je seveda porala na policijsko postajo kjer je počakala do jutra 
oziroma do sodnika za prekrške (seveda).

s* $ ■ s ; « * je tednik izolanov
Naslov: Veliki trg 1, 6310 Izola, tel. 05/ 640 00 IO, fax. 05/640 0015 
Glavni in odg. urednik: Drago Mislej / Uredništvo: D. Mislej, K. Bučar, 
M. Motoh / Tehnični urednik: Davorin Marc
Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena ISO SIT.
Založnik / elektronski prelom : GRAFFIT LINE d.o.o., Izola; tel.05/ 640 0010
e-mail: MANDRAC@S-NET.NET
ŽR: 51430 - 603 - 32431 / Tisk: B1ROGRAF1KA BORI, Izola

ZAČETEK IN KONEC
Tudi za konec tedna so policisti zabeležili prometno nesrečo 1. kategorije , 
ki se je nadaljevala s pobegom povzročitelja. Dečki so tudi tega odkrili in 
tudi on je odklonil preizkus alkoholiziranosti.

DOGODKI POD RAZNO
V središču mesta so se zaenkrat še neznani vandali znesli nad telefonsko 
govorilnico v parku. Škoda je precejšnja, telefon neuporaben, vandale pa 
šc iščejo.

OSNOVNOŠOLSKI VANDALIZEM
V osnovni šoli seveda ne učijo vandalizma, ga pa vseeno poznajo. TAko so 
se neznani mladi storilci spravili nad bundo osnovnošolke in sicer tako, da 
sojo najprej premazali z belilom, nato pa še celo preluknjali s svinčnikom 
in jo odvrgli v garderobi. Učenko so oškodovali za 10 tisočakov.

SPAL BREZ OGREVANJA
Pravzaprav je imel možakar v parku vključeno notranje ogrevanje, ki pa ni 
več dobro delovalo in ko so občani obvestili policiste, da v parku leži 
neznan moški so ti odhiteli na pomoč že znanemu Izolanu, ki so ga potem 
odpeljali v bolnico na čiščenje želodca.

IZSILJEVANJA SO SE V MODI
Že pred časom smo poročali o pojavih izsiljevanja mladoletnikov, ki so 
velikokrat žrtve komaj kaj starejših znancev policije. Tudi ta teden so 
policisti zabeležili tak primer in tudi v tem primeru je glavni akter znani 
storilec večjih kaznivih dejanj. Njegove zahteve so bile že kar konkretne, 
saj je od srednješolca zahteval kar 30 tisoč tolarjev. Policisti so ga zaslišali, 
napisali kazensko ovadbo in čaka ga srečanje s sodnikom.

SE POKOPALIŠČE NI VARNO
Nepridipravi očitno vedo, kdo ima pri sebi kaj več denarja in tako so iz 
prtljažnika parkiranega osebnega avtomobila pri pokopališču ukradli 
torbico v kateri je iriib denarja v različnih valutah za približno 150 tisoč 
tolarjev. Seveda za njim ni ostalo prav nič.

SAM JO JE ISKAL
Z bencinskega servisa so sporočili, da sta se sprla uslužbenec in voznik, ki 
naj ne bi plačal tistega, kar je natočil. V postopku so nato ugotovili, da seje 
zgodila pomota in da je voznik bencin plačal, vendar je bil takrat že tako 
jezen, da se je spravil nad uslužbenca črpalke z opazkami in žaljivkami in 
je prenehal z njimi šele po posredovanju policistov. Ko so delali običajni 
zapisnik pa so policisti ugotovili, da gre za tujca, ki živi pri nas a nima 
urejenih vseh potrebnih dokumentov, zato so ga odpeljali k sodniku za 
prekrške.

DVD JE IZGINIL
NA še povsem nepojasnjen način je nepridiprav iz trgovine odnesel DVD 
predvajalnik. ZA manj obveščene: gre za aparaturo podobno kasetofonu ali 
videorekorderju, ki je ne moreš ravno spraviti v žep.

STATISTIKA
V prejšnjem tednu so 4 vozniki osebnih avtomobilov začasno ostali brez 
vozniškega dovoljenja, rekorder pa je tokrat napihal 1,58 g/kg. Šest 
voznikov je odklonilo preizkus alkoholiziranosti , trije pa so se vozili 
naokoli brez ustreznega dovoljenja. Dečki so si ogledali šest krajev 
prometnih nesreč in šest poškodovanih prkiranih vozil, dve osebi so 
pridržali po zakonu o kazenskem postopku, dve pa po zakonu o prekrških.

ŠOFER KROJAČ
Škarje so nekoč rabili krojači, zdaj pa so postale bolj znane po uporabi v 
prometu. Voziti v škarje pomeni prehitevati "za las" in tako je vozil voznik 
osebnega avtomobila v smeri iz Kopra proti Izoli. Dečki so spremljali to 
njegovo nevarno početje in ga ustavili pri semaforju ter ma zaukazali naj 
parkira na avtobusni postaji onstran križišča. Voznik je vozilo sicer 
parkiral sam pa zbežal proti središču mesta, kjer pa so ga dečki na hitro 
izsledili. Ponudili so mu tudi preverko alkoholiziranosti a jo je odklonil. 
Objestneža so policisti pospremili k sodniku za prekrške z vožnjo v škarje, 
odklonom preizkusa alkoholiziranosti in z vožnjo v času prepovedi.



ROČNA in VODNA MASAŽA 
FINSKA in TURŠKA SAVNA 
MEGA SOLARIJ

Izola, Zelena ulica 17 (Obrtna cona)
Tel.: 644 033, 643 106 
ODPRTO VSAK DAN OD 10.00 do 00.00

ob ponedeljkih zaprto

gfiir
lij
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AtoSCDlmÈ
PRODAJA, ODKUP, PREPISI IN MENJAVA OSEBNIH VOZIL, AVTOVLEKA. 

tel / fax: 05/ 641-76-12, GSM: 041/ 703 619 
GSM: 041/713 811

HYUNDAI LANTRA 1.6013,1.92 430.000 SIT
FlAT TEMPRA 1.8 KARAVAN klima, 1.95 670.000 SIT 
HYUNDAI LANTRA1.8 KARAVAN 1.96 1.090.000 SIT 
TOYOTA 1.616V 4X4 KARAVAN 1.91 740.000 SIT
ALFA 75 2.0 TS cz, eš, servo, I.88 385.000 SIT
MB 190 2.0 D, reg 10/02,1.85 680.000 SIT
OPEL KADEH 1.4, rdeč, reg 08/02,1.90 380.000 SIT 
ZASTAVA 50/8 AVTOVLEKA 1.89 920.000 SIT

NOVA LOKACIJA - RUDA CENTER MERKUR

GOSTILNA
Veliki trg 1 / tel.: OS/ 641 83 13

NOVOST, DA NE MOREŠ VERJET, 
VSAK PETEK POLENTA IN BRODET! 

- TOPLE MALICE VSAK DAN -

__ ,

Gostišče Park
Trattoria - OasTliaus - Inn 

Senčna pot 2, 6320 Portorož

PORTOROŽU.

VSAK DAN DOBROTE 
IZPOD ČREPNJE: 

HOBOTNICA, SIPA, 
JANČEK, ODOIEK!

rezervacije na tel.: 674 09 50 ali
GSM 031 342 534

uU'^0'«Vu'>oNa,
DieloiR''

ici) ^

\

3 DVA trafika (Veliki trg, Drevored 1. maja)
ADRIA COMPUTERS računalništvo (Veliki trg)
• ART FOTO fotoatelje (Drevored 1. maja)

AVTO JEREB avtomobili SEAT, avtooprema (Polje 9.b-ind.cona) 
A.T.S. BORIS avtodeli, oprema (Prešernova c.)
BAN obutev (Cankarjev drevored)
CARBONI PNEUS vulkanizerstvo (Polje-lnd. cesta)

•CARMEN darila, bonboniera, art&hobby (Sončno nabrežje)
• CEDRA vrtnarija, cvetličarna (Cankarjev drevored)

_____  • Zlatarstvo ČERNE (Manziolijev trg)
DELAMARIS trgovina (Tovarniška ulica-pri ladjedelnici)!

Ribarnica DELMAR (Kristanov trg)
DISCONT BTC-BAJT prodaja pijač (Polje-ind.cona)
DZS Knjigarna in papirnica Žiga Zois (Trg republike)
ELEGANT oblačila, tekstil (Ljubljanska ul. 5)
FAST FOOD VENI (Postojnska ulica)
FINES perilo (Koprska ulica)
FOTO FANTASY vse za fotografijo (Sončno nabrežje)
FOTOOPTIKA RIO (Ljubljanska ulica)
Frizerski salon CLIP (Gortanova ulica)
Frizerski salon IRENA (Pittonijeva ulica)
Frizerski salon IRENA (Pittonijeva ulica)
GRAFFiT knjigarna, papirnica, glasba (Manziolijev trg)
GOSTILNA RIBIČ Veliki trg 3 
JOLA SFIOP darila (Drevored 1. maja)
JOLLY MODA oblačila (Strma pot-Jagodje)
JONATHAN d.o.o. šport in rekreacija (Veliki trg 6)
LILI drogerija (Koprska ulica)
MANUFAKTURA oblačila, tekstil (Koprska ulica, Veliki trg)
Market EL DORADO (Kosovelova ulica)
Market JAKA (Sončna pot-Jagodje)
Market KOLORČEK in EL DORADO (za reševalno postajo-Nazorjeva)
Market VANJA (Prešernova cesta)
Market NANOS - HRIB d.o.o. (Pittonijeva ul.)
Market SIM-TRADE d.o.o. (Kajuhova ul.11)
MERCATOR - DEGRO marketi (Jagodje, Livade, Veliki trg, Ljubljanska,
Trg republike, Ul. Prekom, brigad, Dantejeva ul., Ul. IX. korpusa, Veluščkova ul.'
Mesarstvo RENZO & JANKO (Ul. prekomorskih brigad)
Cvetličarna MIMI (Drevored f.maja)
MUZIKALIJE SEVER glasbila (Cankarjev drevored)
OLJKA bomboniera, sadje (Dantejeva ulica)
OPTIKA IZOLA (Kristanov trg)
Cvetličarna ORHIDEJA (Kristanov trg)
PANDA oblačila, tekstil (Pittonijeva ul.)
PETEJAN - CICIBAN obutev (Gorkijeva 2)
PLACER jeans, oblačila za mlade (Ljubljanska ulica)
REVITA izdelki za zdravo življenje (hotel Delfin)
RITOŠA kolesa in šport (Kajuhova - Livade, Koper)
SANIS športna in druga oblačila (Sončno nabrežje)
SOČA oblačila, drogerija, tekstil (Sončno nabrežje)
STEP trgovina, obutev, torbice (Simonov zaliv)
STOP 390-KAPRIC darila za vsak žep (Ljubljanska ulica).
ŠPORT MALA športna oblačila in oprema (Ljubljanska ulica)
VAGAJA zlatarstvo (Ljubljanska ulica'
WIT BOY obl; ' " ' ' ”
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Gorsko kolo 
Športna torba ■' Šp
Komplet 5 vstopnic za ____

• 3 x komplet GD) plošči • 10 xTomplet

in še kup tedenskih nagrad:
• 3 x silvestrovanje za 2 osebi v izolskem hotelu
• 1 x mesečna vstopnica za bazen - Hoteli Morje
• 20 x fotoaparat ■ 4 x športna torba
• 4 x paket izdelkov Droge d.d. * 4 x nahrbtnik 
■ 4 x walkman * 8 x komplet CD plošč
• 12 x letna naročnina na Mandrač • 20 x komplet knjig
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